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Tff’DE YENi BAŞKAN iBRAHiM
HACIOSMANOĞLU OLDU

30 BiN 378
hAyALeT 

iş yeRiNe 
kıskAç

6

KÖYLERDEKi MERA DAVASI 2
iLÇENiN SINIRINI DEĞiŞTiRDiUĞUR CANBOLAT 7’de

DOĞRUYA YAKIN
OLAN YALANLAR

ntürkiYE İstatistik Kurumu’nun (TÜİK) 2023 yılıUluslararası Göç İstatistikleri’ne göre Türkiye’denyurt dışına göç edenlerin sayısı bir önceki yıla göreyüzde 53 artarken, yurt dışından Türkiye’ye göçedenlerin sayısı yüzde 35,9 oranında azaldı. Verile-re göre Türkiye’den yurt dışına göç edenlerin sayısı2023’te 714 bin 579’a ulaştı. İllere göre dağılımı in-celendiğinde, yüzde 29,2 ile en fazla göç alan İstan-bul, en çok göç veren il olarak da öne çıktı.

ntürkiYE’dE hayat şartlarının zor-laşmasıyla birlikte yoksulluk da ar-tıyor. Aile Destek Programı’nın sonverilerine göre, haziran ayı itibarıy-la maddi yardım yapılan hane sayı-sı 3 milyon 479 bin 832’ye ulaştı.Bu, programın başladığı Haziran2022’den bu yana yardım alanhane sayısında önemli bir artış ol-duğunu gösteriyor. Yardım alanhane sayısındaki artışa rağmen, kişibaşına düşen gelir de azalıyor. 

nbirinci vergi paketinin görüşmeleri başlarken,ikinci vergi paketinin detayları da ortaya çıkmayabaşladı. İkinci vergi paketi gayrimenkul vergilen-dirmesine odaklanacak. Bu kapsamda, konut veofis alım satımlarında ile kiralamalarında piyasadeğeri üzerinden vergilendirme uygulanacak. 
nYEni vergi paketleriyle birlikte ikinci ve daha fazlaevi olanlardan “kademeli yükselen” ilave emlakvergisi ve hayalet ev olarak adlandırılan 600 binboş konuttan “ek emlak vergisi” talep edilecek. Ver-gi affı gibi uygulamaların sonlandırılması ve vergiborçlarının silinmemesi kararı da alındı.

nabd merkezli teknoloji şirketi Microsoft’un siste-minde yaşanan problem nedeniyle Almanya, İn-giltere, ABD, Avustralya başta olmak üzere hava-limanlarında şirketin internet üzerinden sundu-ğu hizmetler neredeyse tamamen çöktü. Tümdünyada bankalar ve hastane sistemlerinde debüyük kesintiler yaşandı. Bilgi teknoloji firmasıCrowdstrike, sorunun tespit edilip izole edildiği-ni ve bir düzeltme yapıldığını belirtti. ŞirketCEO’su Kurtz, “Birçok müşteri, sistemini yeni-den başlatıyor, bazı sistemlerin düzelmesi birazzaman alabilir. Bu siber saldırı değildir” dedi.
n ingiltErE’nin önemli televizyon haber kanalla-rından Sky News yayın yapamadı. Kanaldandaha sonra yapılan açıklamada yayının tekrarbaşladığı bildirildi. Sistem arızası, Los Angelesdahil ABD’deki bazı havalimanlarında aksaklık-lara yol açtı. Avustralya’daki Sydney Havalıṁanısözcüsü, “Uçuşlar gelıẏor ve gıḋıẏor ancak bazıgecık̇meler olabıl̇ıṙ” dedi. İspanya’da tüm havali-manlarının bilgi teknolojileri kesintisinden etki-lendiği kaydedildi. İngıl̇tere’nıṅ sağlık rezervas-yon sıṡtemı ̇sosyal medyada açıklama yapan sağ-lık yetkıl̇ıl̇erıṅe göre çevrımdışı kaldı. / 12’dE

n istanbul’daki Yıldız Sarayı’nda 6 yıl süren restoras-yon tamamlanırken yeniden ziyarete açıldı. Saraydadün açılış töreni gerçekleştirildi. Törende konuşanCumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Yıldız Sarayı,Osmanlı’nın en sancılı yıllarına bizzat tanıklık etmiştir.Yıldız Sarayı nadide bir eserdir. Birileri Cumhuriyet’inarkasına saklanıp, Osmanlı karşıtlığı yaparken biz hiç-bir zaman ayrım gözetmeden, tarihimizin tüm dö-nemlerini kucakladık” ifadelerini kullandı. Erdoğan,bu ay dahil olmak üzere Ağustos ayının sonuna kadarsarayın ücretsiz ziyaret edilebileceğini söyledi. / 6’da

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Milli Saraylar Başkanlığı tarafından resto-
rasyon, peyzaj ve iyileştirme çalışmaları tamamlanan Beşiktaş'taki
Yıldız Sarayı'nın açılış törenine katıldı. Erdoğan, törenin ardından
sarayı gezerek Milli Saraylar Başkanı Yasin Yıldız’dan bilgi aldı.

nankara’da öldürülen eskiÜlkü Ocakları Genel BaşkanıSinan Ateş davasında, savcıesas hakkında mütalaasınıverdi. Mahkeme davayı 30 Ey-lül’e erteledi. Sanık AlperAtay’ın suçluyu kayırma su-çundan 6 aydan 5 yıla kadarhapisle cezalandırılmasını ta-lep eden savcı, sanıklar Meh-met Yüce, Erdem Karadenizve Osman Bayraktar’ın ise be-raatını istedi. / 6’da

Sinan Ateş 
davası 

ertelendi

Tescilli işgalci

Uluslararası Adalet Divanıİsrail’in Gazze, Batı Şeria ve Doğu Kudüs’te işgalcigüç konumunda olduğu-nu belirtti ve Filistin top-raklarının tek bir bölgeselbirim olduğunu ifade etti
nHollanda’nın Lahey şehrinde bulunan Ulus-lararası Adalet Divanı’nda (UAD) İsrail’in işgalettiği Filistin topraklarındaki uygulamalarınınhukuki sonuçlarına ilişkin danışma görüşü açık-landı. Görüşe ilişkin ilk açıklamada, “İşgal altın-daki Filistin toprakları parçalanmış ayrı bölgelerdeğil, tek bir bölgesel birimdir” denilerek, İsra-il’in Gazze’de işgalci güç konumunda olduğu be-lirtildi. Açıklamada ayrıca Lahey düzenlemeleri-nin, uluslararası teamül hukukunun bir parçasıhaline geldiğini ve dolayısıyla terör devleti İsrailiçin bağlayıcı olduğu kaydedildi.

naYrıca, “İsrail, Doğu Kudüs ve Batı Şeria’da iş-galcidir. İsrail'in işgal ettiği topraklarda Filistinli-lere ait doğal kaynakları kullanması uluslararasıhukuka aykırıdır. İsrail, Batı Şeria ve Doğu Ku-düs’teki yerleşimleri ile uluslararası hukuku ih-lal etmektedir. İsrail’in Filistin topraklarını işgali,fiili ilhaktır. İsrail’in işgal ettiği topraklardaki uy-gulamaları buralarda kalıcı olarak yerleşmeamacı taşıdığını gösteriyor” denildi. İsrail’in işgalaltındaki topraklarda Filistinlilere karşı sistema-tik ayrımcılık yaptığına hükmeden mahkeme, İs-rail’in tazminat ödemesi gerektiğine karar verdi. 

Yıldız Sarayı 
yeniden açıldı

Yazılım sisteminde
küresel çöküntüDünya genelinde yazılım sistemlerinde önemli bir arıza yaşandı. Teknoloji şirketi Microsoft’un sisteminde yaşanan problem, pek çok sektörü etkiledi

ndünYa genelinde CrowdStrike sistemlerin-deki sorun nedeniyle yaşanan sıkıntı, Tür-kiye’den de birçok kurumu olumsuz etkile-di. Türk Hava Yolları (THY), yaptığı açıkla-mada yaşanan küresel sıkıntı nedeniyle 84seferinin iptal edildiğini duyurdu.
THY 84 

seferini
iptal etti

n israil’in başkenti Tel Aviv’ivuran drone saldırısını İrandestekli Husi isyancılarıüstlendi. Husiler saldırıdaönleme sistemlerini atlata-bilen ‘Yafa’ aracının kullanıl-dığını açıkladı. İsrailli askeriyetkili ise füzenin önlene-memesinin “insan hatasın-dan” kaynaklandığını belirt-ti. İsrailli bir askeri yetkili,Tel Aviv’de bir kişinin ölü-müyle sonuçlanan saldırıdaçok büyük bir insansız havaaracının kullanıldığını söy-ledi. Füzenin önlenememe-sinin insan hatasından kay-naklandığını belirtti. / 7’dE

Tel Aviv'e 
saldırı: 1 ölü Göç dengesi 

tersine döndü

23 yılın en düşük 
haziran ayı yağışı
nYağışlarda geçen yılın haziran ayına göre bu yıl,Türkiye genelinde yüzde 80, normal yıllara göreise yüzde 65 azalma yaşandığı belirtiliyor. Geçenyılın haziran ayına göre bu yılın haziran ayında iseyağışlarda yüzde 80 azalma yaşandığı ifade edili-yor. Türkiye genelinde son 23 yılın en düşük hazi-ran ayı yağışı bu yıl yaşandığı vurgulandı. / 6’da

Timur Cihantimur 
cezaevi beğenmiyor
n istanbul’da bir kişinin ölü-müne yol açtıktan sonra anne-si Eylem Tok ile ABD’ye kaçanTimur Cihantimur’un yargısüreci sürüyor. Tutulduğu ce-zaevi koşullarına itiraz edenCihantimur, New Jersey’dekibaşka bir merkeze nakledildi.Avukatları bu kez de uzaklığıgerekçe göstererek yeni ceza-evinin Cihantimur’un akıl sağ-lını riske attığını belirtti.

3,4 milyon hane 
maddi destekle ayaktaHayat pahalılığının artmasıyla Aile Destek Programı kapsa-mında yardıma muhtaç hanelere yapılan ödemeler de artıyor

Emeklilikte yeni 
düzenleme yolda
nEmEklilik sisteminde yeniformül üzerine çalışmalar baş-ladı. Hükümet, emeklilik siste-minde değişikliklere hazırlanı-yor. Düzenlemeler kapsamın-da emeklilik sisteminde dahaadil ve kalıcı formüller üzerineadımlar atılacak. Yeni adımlar-la birlikte prim gün sayısı yeni-den belirlenecek. Herkes öde-diği prim miktarına göreemekli maaşı alacak. Hüküme-tin masasında yer alan formül-lerden biri de en düşük emekliaylığı konusu. En düşük emekliaylığına bir limit getirilecek. 

Ek Emlak 
Vergisi 
yolda
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KUYRUK SOKUMU AĞRISINI 
HAFİFLETMEK İÇİN 6 YÖNTEM  

Hayat sadece sınavdan ibaret değil! 

Koksiks ağrısı, kuyruk sokumu kemiği 
bölgesinde hissedilen bir tür ağrıdır. Kok
siks, omurganın sonunda bulunan ve 
genellikle "kuyruk kemiği" olarak da bili
nen küçük bir kemiktir. Bu bölgedeki ağrı, 
düşme gibi travmaya yol açan durumlar, 
uzun süreli oturma, doğum veya enfek
siyon gibi çeşitli nedenlerden kaynaklan
abilir. Doğru tanı ve tedavi 
uygulanmadığında koksiks ağrısı tekrar
layabilir ve kişilerin hayat kalitesini olum
suz anlamda etkileyebilir. Uygun tedavi ve 
önlemlerle bu tekrarlama sıklığı azaltıla
bilir ve ağrının kontrol altına alınması 
sağlanabilir. Dinlenme, buz uygulama ve 
ağrı kesiciler genellikle yardımcı olabilir, 
ancak şiddetli veya uzun süre devam eden 
ağrılar için ortopedi ve travmatoloji uz
manına görünmek önem taşır. Memorial 
Antalya Hastanesi Ortopedi ve Travma
toloji Bölümü’nden Doç. Dr. Ömer Bozdu
man, koksiks ağrısı hakkında bilinmesi 
gerekenleri anlattı.  

 
Ağrı kronikleşebilir! 
Koksiks ağrısı; koksiksin doğrudan bir 

darbe alması veya düşme sonucu oluşan 
travmalar sonucunda, koksikste sıvı dolu 
kistlerin oluşmasıyla, kuyruk sokumu böl
gesindeki dokuların enfekte olması 
sonucu koksiks iltihabı nedeniyle, kok
siksin eklem veya bağlarında oluşan prob
lemlerden, doğum sonrasında ve 
koksikste oluşan nadir kanser türlerinden 
kaynaklanabilir. Uzun süreli, geçmeyen 
ağrılarda zaman kaybetmeden bir uz
mana başvurulmalıdır. Çünkü doğru te
davi planı uygulanmaması durumunda 
koksiks ağrısı kronikleşebilir.  

 
 
Koksiks ağrısını hafifletmek için şu 

yöntemleri deneyebilirsiniz; 

 
1. Dinlenme: Koksiks ağrısı yaşarken, be

lirli bir süre dinlenmek ve fazla hareket et
memek faydalı olabilir. 

 
2. Buz uygulama: Koksiks bölgesine buz 

torbası veya soğuk kompres uygulamak, 
ağrıyı azaltabilir ve şişliği hafifletebilir. 

 
3. Oturma pozisyonunu değiştirme: 

Uzun süre oturmak koksiks ağrısını artıra
bilir, bu yüzden oturma pozisyonunuzu 
sık sık değiştirmek veya bir yastık kullan
mak faydalı olabilir. 

 
4. Ağrı kesiciler: Doktorunuza danışarak 

uygun ağrı kesici veya antienflamatuar 
ilaçlar alabilirsiniz. 

 
5. Kuyruk sokumu yastığı: Özel olarak 

tasarlanmış kuyruk sokumu yastığı kul
lanmak, koksiks bölgesine destek sağla
yarak ağrıyı azaltabilir. 

 
6. Fizik tedavi: Koksiks ağrısını hafiflet

mek ve esnekliği artırmak için fizik tedavi 
ya da ortopedi travmatoloji uzmanının 
fizyoterapiste uygulamasını önerdiği egz
ersizleri yapabilirsiniz. 

 
Ancak, şiddetli veya uzun süreli koksiks 

ağrısı durumlarında beklemeden bir dok
tora başvurmanız önemlidir. Dok
torunuzun önerdiği tedavi seçeneklerini 
takip etmek, iyileşme sürecinizi hız
landırabilir. 

 
Koksik ağrısında uygulanan tedavi 

yöntemleri  
 
İmpar ganglion blokajı: Koksiks ağrısını 

hafifletmek için kullanılan bir tedavi yön
temidir. İmpar ganglion, sempatik sinir 

sisteminde bulunan ve pelvisin alt kısmın
daki ağrı sinyallerini ileten sinir demetidir. 
İmpar ganglion blokajı, bu sinir demetinin 
geçici olarak uyuşturulması veya bloke 
edilmesi yoluyla koksiks bölgesindeki 
ağrıyı azaltmayı amaçlar. 

 
Koksiks ağrısında manipülasyon: Kok

siks ağrısında manipülasyon, bazı durum
larda faydalı olabilir ancak dikkatli bir 
şekilde, ortopedi ve travmatoloji uzmanı 
ya da fizik tedavi doktoru tarafından 
gerçekleştirilmelidir. Koksiks bölgesindeki 
manipülasyon, koksiks eklem ve doku
larının hareketliliğini artırabilir ve bu da 
ağrıyı azaltabilir. 

 
Koksiks ağrısında cerrahi: Koksiks ağrısı 

genellikle cerrahi müdahale gerek
tirmeyen bir durumdur ve çoğu durumda 
konservatif tedavilerle kontrol altına alın
abilir. Ancak, nadir durumlarda cerrahi 
seçenekler değerlendirilebilir. Örneğin: 

 
Koksigeal kistlerin çıkarılması: Koksik

ste sıvı dolu kistler oluşabilir ve bazen 
cerrahi olarak çıkarılması gerekebilir. 

Koksiks travmasının düzeltilmesi: Ciddi 
koksiks travması sonucu kırıklar veya 
çıkıklar oluşabilir ve bu durumda cerrahi 
müdahale gerekebilir. 

Koksiks ağrısına neden olan diğer ciddi 

durumların tedavisi: Nadir durumlarda, 
koksiks ağrısına neden olan altta yatan bir 
durumun (örneğin, tümör) cerrahi olarak 
tedavi edilmesi gerekebilir. 

Ancak, cerrahi seçenekler her zaman 
son çare olarak değerlendirilmeli ve 
risklerle faydalar dikkate alınarak dok
torunuzla birlikte karar verilmelidir. Çoğu 
durumda, koksiks ağrısını hafifletmek için 
konservatif tedaviler (dinlenme, fizik te
davi, ilaçlar) yeterli olabilir. 

             NUR BATU

Sınav sonuçlarının gençlerin yaşantısını 
hem akademik hem psikolojik açıdan 
doğrudan etkileyebildiğini belirten uz
manlar, özellikle bu dönemde ebeveyn tu
tumlarının gençlerin özdeğerlerini, benlik 
algılarını olumlu veya olumsuz yönde etk
ileyebileceğini söylüyor. 

 
Gençlere sınavın sadece bir sınav 

olduğu, hayatın sadece sınavdan ibaret ol

madığı ve tüm hayatını belirleyen bir şey 
olmadığının açıklanması gerektiğine 
vurgu yapan Çocuk Ergen Uzman Klinik 
Psikolog Elvin Akı Konuk, sınav sonuçları 
karşısında gençlere destekleyici ve yol 
gösterici bir yaklaşım sergilenmesi gerek
tiğine vurgu yaptı. 

 
Üsküdar Üniversitesi NPİSTANBUL Has

tanesi Çocuk Ergen Uzman Klinik Psikolog 

Elvin Akı Konuk, sınav sonuçlarının açık
lanmasıyla, ebeveynlerin gençlere nasıl 
yaklaşması gerektiği hakkında açıkla
malarda bulundu. 

 
Eleştirel tutuma sahip ebeveynler, 

çocuklarının duygusal zorlanmalarını 
görmezden gelebiliyor 

 
Sınav sonuçlarının gençlerin yaşantısını 

hem akademik hem psikolojik 
açıdan doğrudan etkileye
bildiğini belirten Uzman Klinik 
Psikolog Elvin Akı Konuk, “Genç
lerin akademik yaşantısı ve 
başarısı için sınavdan alınan 
sonuç önemlidir ancak gerçek 
hayattaki başarılarının bir 
göstergesi olmadığını bir 
yetişkin olarak unutmamak 
gerekir.” dedi. 

 
Özellikle bu dönemde ebeveyn 

tutumlarının gençlerin özdeğer
lerini, benlik algılarını olumlu 
veya olumsuz yönde etkileye
bileceğini dile getiren Elvin Akı 
Konuk katı, eleştirel bir tutuma 
sahip ebeveynlerin, çocuklarının 
duygusal zorlanmalarını 
görmezden gelebildiklerinin al
tını çizdi. 

 
“Ailelerin gerçekçi beklentileri 

olursa gençler de bu beklentileri 
kendilerine göre düzenleyebilir
ler”  

 
Sınav sonuçları karşısında 

gençlere destekleyici ve yol gös
terici bir yaklaşım sergilenmesi 
gerektiğine vurgu yapan Uzman 

Klinik Psikolog Elvin Akı Konuk, “Başarı 
ve çözüme odaklanırken çocuğun duy
gusal ihtiyaçlarını fark etmek, sormak, 
üzüldüğünde veya mutlu olduğunda bir
likte olabilmek, duygularını görmezden 
gelmemek, eleştirmek yerine teşvik edici 
ve güven verici bir yaklaşımda bulunmak 
önemlidir.” dedi.  

 
Elvin Akı Konuk sözlerini şöyle 

sürdürdü: 
 
“Gençlere sınavın sadece bir sınav 

olduğu, hayatın sadece sınavdan ibaret ol
madığı ve tüm hayatını belirleyen bir şey 
olmadığı açıklanmalı. Bununla birlikte 
sınav sonuçlarının onların potansiyel
lerini, zekalarını ve yeteneklerini yansıt
madığı dile getirilmeli, sadece o günkü 
performansları olduğu açıklanmalı. 
Ailelerin çocukları hakkında gerçekçi bek
lentileri olursa çocuklar da bu beklentileri 
kendilerine göre düzenleyebilirler. Her 
gencin farklı yetenekleri, farklı ilgi alanları 
vardır. Bu nedenle onları başkaları ile 
kıyaslamamak, başkalarının ne sonuç 
aldıkları veya neleri seçeceği ile ilgili yo
rumda bulunmamak gerekir. Kendisinin 
ne istediğine, neleri yapabileceğine odak
lanıyor olmak ve bunun üzerine onlarla 
konuşmak onları gerçekçi bir alana çeke
cektir, kendi istekleri ve yapabilecekleri 
üzerine düşünmelerini sağlayacaktır.” 

 
Başarısızlıklar bir öğrenme fırsatı 

olarak kullanılabilir  
 
“Sınav sonuçları eğer beklentilerin al

tında kaldıysa ebeveynler bir sene 
boyunca gencin gösterdiği çabayı takdir 
etmeli.” diyen Uzman Klinik Psikolog Elvin 
Akı Konuk, ebeveynlerin sınavda alınan 

puanların anne babanın çocuğa karşı 
sevgisinin bir ölçümü olmadığını anlat
maları, olumlu veya olumsuz her koşulda 
onun yanında ve destek olduklarını 
göstermeleri ve açıklamaları gerektiğini 
vurguladı.  

 
Başarısızlıkların da bir öğrenme fırsatı 

olarak kullanılması gerektiğini ve çocuk
lara bununla nasıl başa çıkabileceklerine 
dair stratejiler gösterilmesinin önemli 
olduğuna değinen Elvin Akı Konuk, söz
lerini şöyle tamamladı: 

 
“Gençlerin başarısızlıkla başa çık

malarını sağlamak için kendi yaşam
larında başarısız oldukları anları 
paylaşılabilir ve bunu aşmak için nasıl bir 
yol izlediklerine dair örnekler sunabilirler. 
Aksi takdirde bir sonraki sene gençler sı
nava hazırlanmak için gerekli motivasy
onu ve özgüveni sağlamakta zorlanır.  

 
Sınav sonuçlarına dair farklı düşüncel

erle, farklı tutumlarla yaklaşan ebeveyn
lerin çocuklarında tutarsız 
duygulanımların ve davranışların ortaya 
çıkması olasıdır. Bu şekilde bir ebeveyn 
yaklaşımına sahip olan gençlerde ani öfke 
patlamaları, sinirlilik, karşı çıkma 
davranışları, yoğun kaygı, özsaygı veya 
özgüvende düşüş görüşebilir. Sınav 
sonuçları hakkına ebeveynler fikir ayrılık
larını gence yansıtılmamalı. Anne baba 
olarak kendi aralarında değerlendirme 
yapmaları ve ortak bir görüş belirleye
bilmeleri önemlidir. Eğer bu noktada 
ortak görüş ve tutum sağlanamıyor ise 
mutlaka ebeveyn danışmanlığı olarak 
uzman desteği alınması önerilir.”

T.C.BÜYÜKÇEKMECE 3. İCRA DAİRESİ 
2023/2766 TLMT. 

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA İNTERNET HABER SİTESİ 
İLANI

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/2766 TLMT. sayılı dosya numarası ile erişim sağlan-
abilir. Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti 
ve önemli vasıfları: 
TAŞINMAZIN 
Özellikleri : Satışa konu taşınmaz; Esenyurt İlçesi, Güzelyurt (Tapuda: Yakuplu) Mahallesi, 

2118.Sokakta, tapunun 378 ada, 23 parsel numarasında kayıtlı ve 2118.Sokaktan 11 dış kapı 
numarası alan 199,06m2 miktarlı arsa dahilindeki kat mülkiyeti tesisli "Beş Katlı Betonarme 
Apartman ve Arsası" vasıflı taşınmazda 22/200 arsa paylı 1.normal kat (6) bağımsız bölüm nu-
maralı dairenin tamamı niteliğindedir. Konu taşınmazın da yer aldığı ana bina, onaylı mimari 
projesine göre bodrum kat+ zemin kat+ 3 normal kat+ çatı kattan müteşekkil, B.A.K. tarzda, 
2.Sınıf malzeme ve işçilik kalitesi ile inşa edilmiş olup, on iki yıllık ömre sahip, elektrik, sıhhi 
tesisat, doğalgaz tesisatı mevcut, zemin kat ve normal katlarında ikişer daireli, 3.kat daireleri 
çatı arası piyeslidir. (6) bağımsız bölüm numaralı daire, ana binanın 1.normal katında yer al-
makta olup, daire plan itibariyle antre, salon, balkonlu mutfak, antre devamında banyo, WC, iki 
odadan ibaret, 73,40m2 alana sahip, binada yer alan emsal daireler seramik ve laminat parke 
zeminli, duvarları sıvalı ve boyalı, banyo-WC duvarları fayans kaplı, mutfaklarda sabit tezgah 
ile mutfak dolapları, banyolarda sıhhi tesisat armatürleri ile tamamlayıcı aksesuarları ikmal 
edilmiş durumda, PVC doğrama ve ısıcamlı, çelik giriş kapılı, doğalgaz tesisatlı kalorifer ısıt-
malıdır. Satışa konu taşınmaz, konum itibariyle alt ve üst yapısı tamamlanmış, her türlü belediye 
ve sosyal imkanlardan istifade edecek konumda olup, civarın talep gören konut alanında yer 
almaktadır. 
Adresi : Güzelyurt Mahallesi, 2118. Sokak No:11 Kat:1 No:6 Esenyurt / İSTANBUL 
Yüzölçümü : 199,06 m2 
Arsa Payı : 22/200 
İmar Durumu :1/1000 ölçekli uygulama imar planında 4 kat konut alanında kalmaktadır de-

nilmiştir. 
Kıymeti : 1.450.000,00 TL 
KDV Oranı : %1 
Kaydındaki Şerhler: 
Artırma Bilgileri 
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 12/09/2024 - 10:20 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Bitiş Tarih ve Saati : 19/09/2024 - 10:20 
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 14/10/2024 - 10:20 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Bitiş Tarih ve Saati : 21/10/2024 - 10:20 
17/07/2024 (İİK m.114 ve m.126) 
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                     BASIN:2063781

Örnek No:55* 
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Çorum’un Alaca ilçesinde kont-rolden çıkan otomobilin tarlaya uç-ması sonucu meydana gelen trafik ka-zasında 1 kişi hayatını kaybetti, 3 kişiyaralandı.Kaza, akşam saatlerinde ÖzhanMahallesi Hüseyin Gazi türbesi yakı-nında meydana geldi. Alaca istikame-tinden çevre yolu istikametine git-mekte olan Musa Can D. yönetimin-deki 19 AK 272 otomobil tek şeritliyolda virajı alamayarak takla attı.Takla atan otomobil savrularak yolkenarında tarlaya uçtu. Yoldan geçensürücülerin ihbarı üzerine kaza yeri-ne polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.Kazada araçta bulunan Ahmet TalhaK., Göktuğ B. ve Metehan Y. yaralanır-ken Rüveyda Eryılmaz ise olay yerin-de hayatını kaybetti. Olay yerinde ilkmüdahalesi yapılan yaralılar, ambu-lanslarla Alaca Devlet Hastanesinekaldırılarak tedavi altına alınırken,kazadan sonra araç sürücüsünün olayyerinden kaçtığı öğrenildi.

Kontrolden çıkan
araç tarlaya uçtu:

1 ölü, 3 yaralı

aydın'ın Söke ilçesinde, okulbahçesinde arkadaşlarıyla oyun oy-nayan küçük çocuğun üzerine okulbahçe kapısı düştü.Olay, Söke ilçesi Batı Söke Çimentoİlköğretim Okulu bahçesinde meyda-na geldi. Edinilen bilgiye göre okulbahçesinde arkadaşlarıyla oynayanküçük bir çocuğun üzerine henüz bi-linmeyen bir nedenle okulun ağır me-tal araç giriş kapısı devrildi. Kaza so-nucu yaralanan çocuk, kanlar içindeyerde kalırken, olayı görenler duru-mu 112 Acil Çağrı Merkezi'ne bildir-di. İhbar üzerine bölgeye polis ve sağ-lık ekipleri sevk edildi. Kısa süredeolay yerine gelen ekipler, ilk müdaha-lenin ardından küçük çocuğu ambu-lansla hastaneye kaldırdı. Yaralı çocu-ğun durumu ile ilgili detaylar henüznetlik kazanmazken, ilgili makamlartarafından olayın nasıl meydana gel-diği hakkında soruşturma başlatıldı.

Okul kapısı 
küçük çocuğun
üzerine düştü

muğla'nın Bodrum ilçesinde birotelde gıda zehirlenmesi şüphesiyle16 turist hastanelik oldu. Tedavileritamamlanan turistler taburcu edildi.Olay, Yalıkavak Mahallesi'nde faa-liyet gösteren bir otelde yaşandı. İd-diaya göre otelde yedikleri yemeksonrası 16 turist, kusma, mide bulan-tısı ve karın ağrısı şikayetleri yaşadı.Turistlerin bir kısmı ambulanslarla,bir kısmı da kendi imkanları ile has-taneye gitti. Tedavileri tamamlananturistler taburcu edildi. Olayla ilgiliBodrum İlçe Sağlık Müdürlüğü ve İlçeTarım Müdürlüğünce inceleme başla-tılacağı öğrenildi.

Otelde gıda 
zehirlenmesi: 16 turist

hastanelik oldu

izmir'in Çeşme ilçesinde çıkan or-man yangınında hayatını kaybeden 3kişi, dualar ve gözyaşları arasında topra-ğa verildi. Yangın, geçtiğimiz günlerdesaat 11.30 sıralarında Çeşme ilçesi Ala-çatı Mahallesi Delikli Koy mevkiindekiormanlık alanda çıkmıştı. Bölgede bulu-nan bir evde vatandaşlar hızar makinesiile çalışma yaparken alevler otluk ve ar-dından ormanlık alana sıçramıştı. Çevre-deki vatandaşların ihbarı üzerine bölge-ye İzmir Orman Bölge Müdürlüğünebağlı 2 uçak, 4 helikopter, 16 arazöz, 3 suikmal aracı, 3 dozer ve 1 yer ekibi sevkedilmişti. Yangın havadan ve karadanyapılan müdahaleler ile kontrol altınaalınmıştı. Yapılan saha çalışmalarındakanser hastası 68 yaşındaki Mesut Coş-kunöz, oğlu Hilmi Coşkunöz (38) ve ba-banın kız kardeşinin kızı olan yeğeniMine Elmas'ın (35) cansız bedenlerineulaşılmıştı. Hilmi Coşkunöz'ün de tedavigören babasına refakat ettiği esnadahastanede kalırken mikrop kaptığı ve 2gün önce hastaneden taburcu olduğuöğrenilmişti.

İzmir'deki orman
yangınında ölen 3
kişi toprağa verildi

Şanlıurfa'da karpuz satışıyapan esnaf ile zabıtaarasında çıkan kavgada15 kişi yaralandı, 5 kişigözaltına alındı. Ortalığınsavaş alanına döndüğükavga kameraya yansıdı.

Zabıta ile esnafın kavgasında
ortalık savaş alanına döndü

Cankurtaran Tünelinde kaza: 1 ölü
arTvin'dEHopa-Borçka kara-yolu CankurtaranTüneli'nde meyda-na gelen kazada birkişi hayatını kay-betti.Kaza Hopa-Borç-ka karayolu Can-kurtaran Tüneli'ndemeydana geldi. Alı-nan bilgiye göre,Hopa istikametinegitmekte olan 0.E(38) yönetimindeki08 AB 487 plakalıotomobil tünel için-de kaza yaparakters döndü. Kazadasürücü O.E yarala-nırken, tünel içindetrafik kontörlü sağ-landığı sırada birbaşka kaza daha ya-

şandı. Tünel içindekaza nedeniyle du-ran T. Ö. (40) yöne-timindeki 08 AAE184 plakalı tomrukyüklü kamyona Hı-zır Avcı (70) yöneti-mindeki 34 LR4242 plakalı mini-büs arkadan çarptı.Çarpmanın etki-siyle sürücü HızırAvcı olay yerindehayatını kaybetti.Kaza sonrası Can-kurtaran Tüneliaraç trafiğine kapa-tıldı. Araç içindencansız bedeni çıkar-tılan sürücü hasta-ne morguna kaldırı-lırken, kazayla ilgilisoruşturma başla-tıldı.
Feci kazada can
veren çocuk son

yolculuğuna
uğurlandı

düzcE’dE Kur’an kursundançıkan ve kamyonun altında kalarakhayatını kaybeden 9 yaşındaki ço-cuk toprağa verildi.Düzce’de yaz Kur’an kursundançıkan ve evine giden 9 yaşındakiAbdurrahman El Muhammed, ca-minin önünde kamyonun altındakalarak hayatını kaybetmişti. Yapı-lan otopsi çalışmalarının ardındanminik çocuk son yolculuğuna sa-bah saatlerinde Kur’an öğrenmekiçin geldiği Mareşal Fevzi ÇakmakCamii’nde uğurlandı. İkindi nama-zını müteakip kılınan cenaze na-mazına Düzce Valisi Selçuk Aslan, İlEmniyet Müdürü İbrahim Ergüder,Jandarma Komutanı Albay MuratKılıç ile birlikte çok sayıda vatan-daş katıldı. Kelimelerin kifayetsizolduğunu vurgulayan Düzce ValisiSelçuk Aslan, "Kur'an kursundanöğrencimiz, okuldan öğrencimizbir kardeşimizi trafik kazası sebebiile kaybettik. Çok üzgünüm. Allahailesine başsağlığı versin” ifadeleri-ni kullandı. Küçük çocuk dualar vegözyaşları arasında toprağa verildi.Öte yandan kazanın güvenlik ka-mera görüntüsü ortaya çıktı. CaferP. idaresindeki damperli kamyonunara sokakta hızla ilerlediği görülür-ken, çocuğun ise kamyonu fark et-meyerek yola çıktığı görülüyor.

TEkirdağ'ın Çorlu ilçesindedomuza çarpan otomobil, taklalaratarak tarlaya uçtu. Kaza sonrası 1kişi hayatını kaybetti, 1 kişi de ya-ralandı.Kaza, gece saatlerinde İstanbulyolu üzeri Seymen Mahallesi mev-kiinde meydana geldi. Çorlu istika-metine seyreden İbrahim Dik-men’in kullandığı 59 ABB 520 pla-kalı otomobil, yola fırlayan domu-za çarptı. Taklalar atan otomobiltarlaya savruldu. Kaza sonrasıhurdaya dönen otomobilde yolcuolarak bulunan sürücü İbrahimDikmen’in eşi Nazmiye Dikmen vekızı Begüm Dikmen yaralandı. Ya-ralılar, olay yerine gelen ambu-lanslarla hastaneye kaldırıldı. Ya-ralılardan durumu ağır olan 29 ya-şındaki eczacı Begüm Dikmen, ya-pılan tüm müdahalelere rağmenkurtarılamadı.
"Domuzu fark edemedik"Kazayla ilgili konuşan sürücüİbrahim Dikmen, “Tatilden dönm-üştük. Yolun ortasında bir şeyeçarptık ama o an fark edemedik.Meğerse domuza çarpmışız amanerden çıktığını göremedik. Do-muz 3-5 saniye daha geç gelse bel-ki de bu kaza olmayacaktı" diyekonuştu.Kazayla ilgili jandarma tarafın-dan inceleme başlatıldı.

Domuza çarpan otomobil takla attı:
Genç eczacı hayatını kaybetti

EdinilEn bilgiye göre olay,Haliliye ilçesine bağlı DevteyştiMahallesi Açıksu Caddesi üzerin-de yaşandı. Kaldırımı işgal ettiğigerekçesiyle uyarı yapılan karpuzsatıcısı ile zabıta ekipleri arasın-da tartışma çıktı. Tartışmanın bü-yümesi üzerine çıkan kavgada es-naf ve zabıta ekipleri tekme veyumruklarla birbirlerine girdi.Ortalığın savaş alanına döndüğükavga polis ekiplerinin biber gazıkullanması ile yatıştırıldı. İhbarıalan gazeteciler, hızla olay yerinegitti. Kavga anlarını çeken gazete-cilere engel olan ve kameralarınaalmaya çalışan zabıta ekiplerine,bölge esnafı tepki gösterdi. Yaşa-nan kavgada 15 kişi çeşitli yerle-rinden yaralandı. Polis ekipleri,kavgaya karışan 5 şüpheliyi göz-altına aldı.
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UnİverSITY of York’tan Burak Çalışkan Erme-nistan’ın Filistin’i devlet olarak tanıma sürecininaltında yatan sebepleri AA Analiz için kaleme aldı.***Ermenistan Başbakanı Nikol Paşinyan liderli-ğindeki hükümet, 21 Haziran’da Filistin’i bağımsızbir devlet olarak tanıdı. Erivan tarafından yapılanaçıklamada, uluslararası hukuka, halkların eşitliği-ne, egemenliğine ve barış içinde bir arada yaşamailkelerine olan bağlılık vurgulanarak, Filistin’i dev-let olarak tanıdıkları ifade edildi. İsrail’in 7Ekim’den itibaren Gazze ve Batı Şeria’da düzenle-diği yıkıcı saldırılar sonrası İspanya, Norveç, İrlan-da ve Slovenya'nın Filistin’i resmen tanıma kararıalmasının ardından Ermenistan dış politikasınınaldığı karar, bölgesel dinamikler açısından dikkatçekicidir. Birleşmiş Milletler (BM) Genel Kuru-lu’nun Gazze’deki ateşkes çağrısını vurgulayan Eri-van, bölgede iki devletli çözümü desteklediklerinibelirtti. Ermenistan Dışişleri Bakanlığı, sivil nüfusakarşı şiddeti, sivil altyapıya yönelik saldırıları ve si-lahlı çatışma sırasında sivillerin rehin alınmasınıkesinlikle reddettiklerini ve bu eylemlerin koşul-suz bir şekilde durdurulmasını içeren uluslararasıtoplum taleplerine katıldıklarını vurguladı. Erme-nistan’ın attığı bu adıma İsrail şiddetle tepki göste-rirken, Filistin devleti karardan duydukları mem-nuniyeti içeren yazılı bir açıklama yaptı.2018 yılında iktidara gelen Paşinyan, özellikle2020’de kaybettiği 2.Dağlık Karabağ Savaşı’nın ar-

dından dış politikada daha gerçekçi ve uzlaşmacıbir tutum sergiliyor. Paşinyan, ülkesini izolasyon-dan çıkarmak ve dışa bağımlı olan sorunlu ekono-misini toparlayabilmek için Türkiye ve Azerbaycanile diplomatik görüşmelerini sürdürüyor. Ermenis-tan dış politikasında sınır, anklavlar ve Kara-bağ’daki dönüşüm gibi oldukça problemli konular-da, çözüm odaklı bir politika takip ediliyor. Bağım-sızlıktan 2018 yılına kadar ülkeyi yöneten, nefrettemelli Türk düşmanlığını savunan Karabağ Klanıve Ermeni diasporasının yoğun muhalefetine rağ-men hem iç hem de dış politikada reform odaklıadımlar atılmaya devam ediliyor. Uzun yıllar Rusyaile yakın ilişkilere sahip olan Ermenistan, Paşinyanliderliğiyle birlikte ülkedeki Rus nüfuzunu kırmayaçalışan bir politika takip ediyor. Muhalefette oldu-ğu dönemde de Moskova karşıtı söylemleriyle ta-nınan Paşinyan, 2020'deki savaşın ardından budüşüncelerini daha net şekilde uygulamaya başla-dı. Özellikle Şubat 2024’te Erivan’ın Moskova li-derliğindeki Kolektif Güvenlik Anlaşması Örgü-tü’ne (KGAÖ) Ermenistan'ın katılımını askıya al-dıklarını açıklaması, Ermeni dış politikasındaki“eksen kayması” tartışmalarını gündeme getirdi.Ayrıca ülkede bulunan Rus askeri üssünün kapatıl-ması da pek çok kez gündeme getirilen hususlararasında oldu. Paşinyan’ın başlattığı bu söylem de-ğişikliğine, Ermeni halkının hukuksal ve ekonomikreform talepleri de eşlik etti. Ermenistan’ın Batıdünyasıyla daha yakın ilişkiler kurma arayışı, Av-

rupa Birliği (AB) ülkeriyle yakınlaşmasını günde-me getirdi. Erivan hükümeti, Fransa ve AmerikaBirleşik Devletleri'nde (ABD) etki sahibi olan Er-meni diasporasının dışında, doğrudan Ermenis-tan’ın kalkınması için de bu ülkelerdeki girişimle-rini sürdürdü. Nitekim geçtiğimiz aylarda Erme-nistan ile AB arasında önemli bir zirve gerçekleşti-rilerek Ermenistan’daki reformlar için finansal birkaynak oluşturuldu. Bazı Avrupa ülkelerinin Filis-tin’i tanıdığı ve ateşkes isteğini vurguladığı bir dö-nemde, Erivan'ın da benzer bir politika takip et-mesi önemlidir.  Aslında Avrupa’nın büyük devlet-leri İsrail yanlısı bir tutum sergilese de Ermenis-tan'ın Filistin’i tanıması, Paşinyan'ın uluslararasınormlara uyma eğiliminde olduğunu gösteriyor.
Kararın arKasındaKi dinamiKlerErmenistan’ın Filistin’i tanıması, bölgesel dina-mikler üzerinde de etki yaratabilir. Erivan yöneti-mi, Güney Kafkasya’da Türkiye ve Azerbaycan ileuzlaşmak istese de çeşitli ittifaklara ihtiyaç duyu-yor. Uzun yıllar bölgede Ermenistan’ın garantörügibi hareket eden Rusya, artık daha dengeli bir po-litika takip ediyor. Bu sebeple bölge ülkeleri ara-sında Ermenistan’ın tek destekçisi olarak İran önplana çıkıyor. 1. ve 2. Karabağ Savaşları sırasındaAzerbaycan karşısında Ermenistan’ı destekleyenİran, açıklamalarıyla bu tutumunu sürdürdüğünügösteriyor. Bölgedeki İran desteğinin devam et-mesini isteyen Erivan, İsrail karşıtı bir hamleyle

bunu temin etmeye çalışıyor. Filistin Devleti’ni1992 yılında tanıyan ve Filistin halkının yanındaolduğunu her fırsatta belirten Azerbaycan ise İs-rail ile yakın ilişkilere sahiptir. İsrail özellikle silahtedariği konusunda Bakü’nün önemli ortakların-dan biridir. Güney Kafkasya’daki jeopolitik hesap-ların yol açtığı bu ittifak, İran gibi Ermenistan’ı darahatsız ediyor. İsrail’in Azerbaycan’a verdiği des-teğin çıkarlarına aykırı olduğunu düşünen Erivan,Filistin devletini tanıyarak diplomatik olarak İsra-il’e bir karşılık veriyor. Ermenistan halkı, Paşin-yan’ın diğer pek çok dış politika kararında olduğugibi 2 farklı görüşe ayrılıyor. Ülkede Filistin’i tanı-ma kararı bazı kesimler tarafından olumlu karşıla-nırken, bazı kesimlerde ise bu karar eleştiriliyor.Olumlu bakanlar bu adımın Ermenistan’ın ulus-lararası itibarı açısından önemli olduğunu ve İs-lam dünyası başta olmak üzere uluslararası top-lumla ilişkilerin geliştirilmesine yardımcı olacağı-nı savunuyorlar. Bu kararı eleştirenler ise Erme-nistan’ın ABD ve Fransa gibi geleneksel müttefik-leriyle olan ilişkilerini olumsuz etkileyebileceğiniifade ediyorlar. Ayrıca Güney Kafkasya’daki dina-mikler açısından İsrail’in Ermenistan’a yönelikdaha agresif bir tutum takınmasından endişe du-yan bir kesim de söz konusudur.
[University of York’ta doktora çalışmaları-

na devam eden Burak Çalışkan, Orta Asya siya-
seti, rus dış politikası ve Avrasya jeopolitiği
konularında çalışmaktadır.]

Bölgedeki İran desteğinin devam etmesini isteyen Erivan, İsrail karşıtı bir hamleyle bunu temin etmeye çalışıyor

AnkArA Yıldırım Beyazıt Üniversitesi ÖğretimÜyesi Prof. Dr. Salih Yılmaz ve Marmara ÜniversitesiTarih Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. İlyas Kemaloğ-lu, Rusya'nın Asya Pasifik ülkeleriyle ve İran'la yakın-laşmasının Ukrayna savaşındaki dengeleri nasıl etk-leyeceğini AA Analiz için kaleme aldı.***Prof. Dr. İlyas Kemaloğlu: Evet, güçlendirir. Bunubirkaç hususla açıklamak mümkündür. En baştaşunu söylemek gerekir, Rusya-Ukrayna savaşı çok-tandır iki ülke arasında sürdürülen bir çatışma ol-maktan çıktı ve Rusya ile Batı arasındaki bir savaşadönüştü. Bu savaş çok yönlü olup taraflar ellerindekikozlarını da kullanıyorlar. Nitekim başından beriAmerika Birleşik Devletleri’nin (ABD) amaçlarındanbiri de Rusya’nın tam izolasyonuydu. Rusya da izle-diği dış politikayla bunu engellemeyi başardı ve ay-nen Sovyetler Birliği döneminde olduğu gibi AsyaPasifik, Orta Doğu, Güney Amerika ülkeleriyle iyi iliş-kiler geliştirerek Ukrayna’nın arkasında olan Ba-tı’nın karşısında tek olmadığını gösterdi. Rusya’nınbu siyasetinin somut sonuçlarından biri de UkraynaBarış Konferansı’ndaki netice oldu. Çin bu konferan-sa katılmadı, BRICS ülkeleri ise sonuç bildirgesineimza atmayarak Rusya ile dayanışma içerisinde ol-duklarını gösterdiler. Dolayısıyla Rusya’nın Asya-Pa-sifik ülkeleri, İran ve genel olarak ABD hegemonyası-na karşı çıkan ülkelerle işbirliğini geliştirmesi, hem

Ukrayna Savaşı’nın sonuçları açısından hem de ge-nel olarak Batı ile mücadelesinde önemlidir.Rusya’nın adı geçen ülkelerle işbirliği, ülkeninekonomik durumunu ve doğal olarak da cephedekidurumu etkiliyor. Rusya, Ukrayna cephesinde şüphe-siz büyük harcamalar yapıyor. Her ne kadar Kremlin,hem bu durumu hem de Batı’nın uyguladığı yaptı-rımları halka yansıtmamayı başarsa da ülke ekono-misinin mevcut durumdan daha fazla etkilenmeme-si için ve Batı ile ilişkiler önümüzdeki süreçte barıştesis edilse dahi eskisi gibi olamayacağından, Rus-ya'nın yeni ticari ortaklar bulması ya da mevcut or-taklarıyla ticaret hacmini artırması gerekiyor. Nite-kim Rusya son 2 yıldır enerjiden askeriyeye pek çokalanda yeni pazar arayışındadır. Ticari ortakların çe-şitlendirilmesi, kendi ürünleri için yeni pazarlar bul-ması, yaptırım dolayısıyla ithal mallarının başka yer-lerden tedarik edilmesi de bu bağlamda Rus Devle-ti’nin başlıca amaçlarındandır. Dolayısıyla Moskova,özellikle SSCB’nin eski dostlarından Kuzey Kore,İran, Orta Doğu ve Gübey Amerika'nın bazı ülkeleriy-le ticari münasebetlerini artırıyor ki bu husus belir-tildiği gibi maddi olarak hem Rusya’nın ekonomikdurumu açısından hem cephedeki Rus ordusunundurumu açısından önemlidir. Rusya’nın Çin, KuzeyKore, İran gibi ülkelerle, diğer bir deyişle Batı’nın so-run yaşadığı, kimine yaptırım uyguladığı ülkelerleyakınlaşması, bir örgütlenme ya da Batı tarafından

“kendilerine” karşı bir birlik olarak da algılanıyor.Özellikle Rusya’nın adı geçen ülkelerle nükleer alan-da geliştireceği muhtemel bir işbirliği bu açıdandaha da önemlidir. 
[Prof. Dr. İlyas kemaloğlu, Marmara Üniversi-

tesi Tarih Bölümü Öğretim Üyesidir.]***Prof. Dr. Salih Yılmaz: Ukrayna'daki savaş nede-niyle Rusya'nın Çin, İran ve hatta Vietnam ve KuzeyKore'yle ilişkilerini sıkılaştırması kendisi için uzunvadede olumsuz sonuçlar doğurabilir. Rusya’nınAsya stratejisi SSCB Dönemindeki "Demir Perde"şüphesini artıracağı gibi Rusya, Çin ve İran ile kendikuralları çerçevesinde de bir blok kuramayacaktır.Rusya'nın makul şartlarda Ukrayna'da uzlaşmayıseçmesi kendi güvenliği ve geleceği açısından olum-lu sonuçlar doğurabilir. Diğer türlü bu savaş Rusyaiçin yıpratıcı olacağı gibi Putin sonrası süreç için debelirsizlikleri uzun süreli hale getirebilir. ABD ve İn-giltere bu savaşı ne kadar uzatırlarsa süreçten o de-rece yararlanabilirler. Hatta gelecek süreçte AvrupaBirliği'nin (AB) de bu halinden şekil değiştirerek çı-kabileceğini söyleyebiliriz. Macaristan, Slovakya gibiülkeler yeni süreçte AB dışı kalabilirler.Ukrayna'da devam eden savaş nedeniyle Mosko-va'yı izole etme süreci devam ederken Rus lider Vla-dimir Putin’in Kuzey Kore ve Vietnam ziyareti, Çin ve

İran ile stratejik anlaşmaları aslında bir bakımaABD-İngiltere açısından Batılı ülkeleri daha çok iş-birliği yapmaya itiyor. Bu süreçte tarafsız kalmayaçalışan Japonya ve Hindistan gibi ülkeler de Batı blo-ku ile işbirliğini sıkılaştıracaklardır. Putin’in KuzeyKore ve Vietnam'ı ziyareti aslında güç gösterisi değilbir çaresizlik olarak algılanıyor. Rusya’nın BRICS gibihenüz yönetimsel yapılanmasını tamamlayamamışbir örgütü ön plana çıkarması da Çin’i rahatsız ede-bilir. Çünkü Çin, BRICS, Şangay İşbirliği Örgütü gibioluşumları ABD’ye rakip olarak değil tam tersi hemBatı hem de Doğu’nun rekabetinden yararlanmakiçin kullanmayı planlıyordu. Eğer Rusya’nın ısrarı ilebu süreç Doğu-Batı çatışmasına dönüşürse Çin, mal-larını ABD ve AB ülkelerine satamayacağı için büyükbir krizle karşı karşıya kalacaktır. Kaldı ki bunun ilkörnekleri Çin malı elektrikli otomobillere vergi ko-nulmasıyla gerçekleşti. Rusya’nın Çin, Rusya, KuzeyKore ısrarı ABD için yeni fırsatlar doğuruyor.ABD’nin Romanya’da kurmaya başladığı 10 bin kişi-lik NATO Üssü, Batı sınırları için bir duvar görevi gö-recektir. Japonya’nın da askeri gücünü artırmasıylabu süreç SSCB Döneminde olduğu gibi “Demir Per-de”nin yeniden kurulmasına neden olabilir. Fakatyeni süreçte Demir Perde’yi Ruslar değil çevrele-meyle ABD öncülüğünde Batı bloku yapacaktır.
[Prof. Dr. Salih Yılmaz: Ankara Yıldırım Beya-

zıt Üniversitesi öğretim üyesidir.]

Rusya’nın Asya-Pasifik ülkeleriyle yakınlaşması

Ermenistan’ın Filistin’i tanıma 
kararı ve bölgesel dinamikler
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Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Türkiye'nin, 1000 
grostondan büyük 2 binden fazla gemisiyle 48,9 milyon dedveyt tona 

ulaşan deniz ticaret filosu ile dünyada 12'nci sırada olduğunu söyledi. 

İİB'den yapılan açıklamaya göre, İstanbul ihracatçıları yılın ilk yarısında 
193 ülkeye ürün sattı, ülke ihracatından yüzde 5,3 pay aldı. 7 ihracatçı bir
liğine üye farklı şehirlerde faaliyet gösteren 20 bini aşkın firmayla Birlik 
üyeleri 2024'ün ilk 6 ayında, önceki yılın aynı dönemine kıyasla yüzde 5,9 
artışla 5 milyar 761 milyon dolarlık ihracata imza attı. İİB, haziranda ise 862 
milyon dolarlık ihracat gerçekleştirdi. 

İİB, yılın ilk 6 ayında, değer bazında en fazla ihracatı 443 milyon dolarla 
Irak’a gerçekleştirdi. Irak'ın ardından değer bazında en fazla ihracat Al
manya, Amerika Birleşik Devletleri (ABD), Birleşik Krallık ve İtalya'ya 
yapıldı. 

Ülke grupları baz alındığında ise İİB'nin en fazla ihracat yaptığı bölge, 1 
milyar 490 milyon dolarla Avrupa Birliği ülkeleri oldu. Söz konusu dönemde 
AB ülkelerine yapılan ihracat, bir önceki yılın aynı dönemine göre yüzde 35 
artış kaydetti. 

İİB'nin bünyesinde bulunan alt birliklere bakıldığında, 2024'ün ilk 6 
ayında İstanbul Mobilya, Kağıt ve Orman Ürünleri İhracatçıları Birliği 1 mil
yar 783 milyon dolar, İstanbul Hububat, Bakliyat, Yağlı Tohumlar ve Mamul
leri İhracatçıları Birliği 1 milyar 782 milyon dolar, Gemi, Yat ve Hizmetleri 
İhracatçıları Birliği 923,5 milyon dolar, İstanbul Su Ürünleri ve Hayvansal 
Mamuller İhracatçıları Birliği 572 milyon dolar, İstanbul Fındık ve Mamulleri 
İhracatçıları Birliği 414 milyon dolar, İstanbul Yaş Meyve Sebze İhracatçıları 
Birliği 269,5 milyon dolar ve İstanbul Kuru Meyve ve Mamulleri İhracatçıları 
Birliği de 135 milyon dolarlık ihracat gerçekleştirdi. 

 
"Ülke ekonomisine katkımızı sürdüreceğiz" 
Açıklamada görüşlerine yer verilen İİB Koordinatör Başkanı Kazım Taycı, 

yılın ilk yarısını ihracat artışıyla kapatarak başarılı bir performans 
sergilediklerini belirtti. 

İİB'nin ihracatının ilk 6 ayda, Türkiye ortalamasının üzerinde 
büyüdüğünü ve haziranı hedef pazarlara yönelik etkinliklerle tamamladık
larını kaydeden Taycı, "Hedef pazarlarımıza yönelik yaptığımız çalışmalar, 
yurt dışında organize ettiğimiz milli katılımlı fuarlar başta olmak üzere plan
lamalarımız doğrultusunda ihracatımızı artırarak, ülke ekonomisine 
katkımızı sürdüreceğiz." ifadesini kullandı.

Şirketten yapılan açıklamaya göre, BOTAŞ, "Deniz Çevresinin Petrol ve 
Diğer Zararlı Maddelerle Kirlenmesinde Acil Durumlarda Müdahale ve 
Zararların Tazmini Esaslarına Dair 5312 Sayılı Kanun" çerçevesinde Deniz 
Çevresinin Petrol Ve Diğer Zararlı Maddelerle Kirlenmesinde Acil Durum
larda Müdahale Yetki Belgesine sahip tek kamu kuruluşu konumunda bu
lunuyor. 

 
BOTAŞ ve ASFAT'ın yakın zamanda imzalanan sözleşme kapsamında, BO

TAŞ'ın faaliyetlerinde kullanılmak üzere Deniz Temizlik ve Petrol Toplama 
Gemisi ASFAT tarafından üretilecek. İki kurumun işbirliği ile hayata geçirilen 
proje sayesinde BOTAŞ, ulusal ve uluslararası sularda petrol toplama ve tem
izlik faaliyetlerini çevreye duyarlı bir perspektifle yürütecek. 

 
Deniz yüzeyinde petrolden dolayı oluşabilecek kirlilikleri toplamaya 

yarayan özel donanımı haiz gemi ile gemilerden kaynaklanan sintine, slaç, 
slop, kirli yağ, çöp ve pis su atıklarının transferine ilişkin faaliyetler güvenli 
bir şekilde yürütülecek. 

 
Gemi, deniz yüzeyinden petrol toplama, gemilerden sıvı ve katı atık alımı, 

bariyer serme ve toplama, gemiden denize harici skimmer indirme ve 
kaldırma operasyonları ile yangın söndürme ve yüzer depolama tankı çeki 
gibi birçok kritik hizmet sunacak. 

 
BOTAŞ ile ASFAT arasında yürütülen proje ile yerli ve milli üretim destek

lenerek ihracata ve ekonomiye büyük katkı sağlanmasının hedeflendiği be
lirtilen açıklamada, "Deniz kirliliğine acil müdahalede tasarım başta olmak 
üzere önemli yenilikleri barındıran ve dünyada muadili olmayan bu proje ile 
BOTAŞ Petrol İşletmeleri Bölge Müdürlüğü Terminali, dünyanın önde gelen 
kıyı tesislerinden biri haline gelecek." ifadesi kullanıldı.

İstanbul İhracatçı Birlikleri 
ilk 6 ayda 5,8 milyar dolarlık 

ihracat gerçekleştirdi 

BOTAŞ, Deniz Temizlik ve 
Petrol Toplama Gemisi  

inşası için ASFAT ile anlaştı 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Uraloğlu: Ülkemiz 
deniz ticaret filosu ile dünyada 12'nci sırada 

TMSF, HES Kablo'yu 
satışa çıkardı 

Bakan Uraloğlu, Tekirdağ'ın 
Marmaraereğlisi ilçesindeki 
Ulusal Deniz Emniyeti Başkan
lığı'nda yaptığı incelemelerin 
ardından açıklamalarda bulundu. 

 
Türkiye'nin, dünyanın en 

önemli boğazları arasında bulu
nan İstanbul ve Çanakkale Boğa
zları'nın kontrolünü elinde tutan 
ülke olarak Akdeniz ve Karadeniz 
Havzası'ndaki ülkelerin deniz 
ulaşımı ve uluslararası ticaret 
faaliyetleri açısından anahtar 
konumda olduğuna işaret eden 
Uraloğlu, "Bu nedenle yaklaşık 8 
bin 333 kilometre kıyı şeridi 
uzunluğuyla kara sınırlarının 3 
katı kadar deniz sınırlarına sahip 
doğal bir yarımada olan ülkemizi, 
bu zengin potansiyelini en iyi şek
ilde değerlendirerek dünya deniz
ciliğinde daha üst sıralara 
çıkarmak en büyük hedefimizdir." 
diye konuştu. 

 
Türkiye'nin denizcilikte öncü 

bir ülke olduğunu dile getiren 
Uraloğlu, Bakanlığın hayata 
geçirdiği denetim ve uygula
malarla Paris Mou'da 2008 
yılında beyaz listeye geçildiğini ve 
Türk bayrağının dünyanın en 
prestijli bayrakları arasında yer 
aldığını ifade etti. 

 
Denizler 7/24 izleniyor 
Türkiye'nin, 1000 grostondan 

büyük 2 binden fazla gemisiyle 
48,9 milyon detveyt tona ulaşan 
deniz ticaret filosu ile dünyada 
12'nci sırada yer aldığına dikkati 
çeken Uraloğlu, şöyle devam etti: 

 
"Tekirdağ, Ambarlı, Kocaeli ve 

Mersin'de bulunan konteyner li
manları dünyada ilk 100 liman 
arasındadır. 2023 yılında 217 li
manımızda elleçlenen yük mik
tarı 521 milyon ton, elleçlenen 
konteyner miktarı ise 12 milyon 
566 bin TEU olarak gerçek
leşmiştir. 2024 yılında ise rekor 
büyüme rakamlarına ulaşarak 
2023 yılındaki bu miktarları 
geride bırakacağımızı düşünüy
oruz. Çünkü daha bu yılın ilk 
yarısında limanlarda elleçlenen 
yük miktarı bir önceki yılın aynı 
dönemine göre yüzde 3,2 artarak 
269 milyon 182 bin 694 tona, 
elleçlenen konteyner miktarı ise 
bir önceki yılın aynı dönemine 
göre yüzde 11,2 artarak 6 milyon 
781 bin 483 TEU'ya yükseldi. Yeni 
rekorlar ufakta görünüyor." 

Denizlerin güvenliği ve 
çevrenin korunması adına atılan 
her adımın gelecek nesillere daha 
güvenli bir dünya bırakmada 
etkin rol oynayacağını vurgulayan 
Uraloğlu, Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanlığına ait sistemlerle seyir, 
can, mal ve çevre emniyetini artır
mak için denizlerin 7/24 
izlendiğini söyledi. 

 
Arama ve Kurtarma Koordi

nasyon Merkezi'nin önemli bir 
görevler üstelendiğini dile getiren 
Bakan Uraloğlu, şunları ifade etti: 

 
"Denizlerimizi COSPASSARSAT 

uydu yardımlı arama kurtarma 
sistemi ve gelişmiş haberleşme 
sistemleriyle dinliyoruz. Otomatik 

tanımlama sistemlerimizle görüy
oruz. Gemi trafik hizmetleri 
merkezlerimizle yönetiyoruz. 
Arama kurtarma merkezimizle de 
dünya denizlerinde acil durum
daki gemilerimizin veya gemi in
sanlarımızın problem yaşamaları 
halinde gerekli müdahaleyle 
arama kurtarma sahamızdaki 
tüm deniz unsurlarının acil 
durum koordinasyonunu sağlıy
oruz. Ayrıca ana arama ve kur
tarma koordinasyon merkezimiz 
sadece Türk arama kurtarma böl
gesi içinde değil dünyanın her 
noktasında ülkemiz ve dünya 
denizciliğine hizmet vermektedir. 
Komşu ve diğer ülkelerin kur
tarma merkezlerinin de anlık irt
ibat kurabildiği ülkemizdeki tek 
merkezdir. 2023 yılında merkez
imize gelen ihbarlarla da 339 
olayda 806 kişiyi kurtarmış ol
manın gurur ve mutluluğunu da 
yaşıyoruz. Bundan dolayı sizlere 
teşekkür ediyorum." 

 
Mavi Vatan olarak adlandırılan 

denizlerde seyir emniyetini, can, 
mal ve çevre güvenliğini artır
maya yönelik yatırımların hızla 
devam ettiğini söyleyen Uraloğlu, 
Ulusal Deniz Emniyeti Başkanlığı 
gibi kurumlarla deniz ve kıyıların 
korunmasını ulusal bir öncelik 
haline getirerek, gelecek nesillere 
tertemiz ve güvenli denizler 
bırakacaklarını vurguladı. 

 
Uraloğlu, gemilerin seyir em

niyetini artırmak üzere ilerleyen 
yıllarda Otomatik Tanımlama Sis
temi'nin geliştirilmiş bir alternat

ifi olacak veri alışveriş sisteminin 
yerli ve milli imkanlarla geliştir
ilmesine yönelik ARGE çalış
malarına da başlayacaklarını 
ifade etti. 

 
KKTC'de kurulacak Doğu Akd

eniz Gemi Trafik Hizmetleri Sis
temi Projesi'ni de başlattıklarını 
belirten Uraloğlu, şunları kay
detti: 

 
"Projemizi 2026 yılında 

tamamlamayı planlıyoruz. Pro
jenin tamamlanmasının ardından 
hem ülkemizin hem de KKTC'nin 
Mavi Vatan'daki hakimiyetini 
önemli ölçüde artıracağız. Deni
zlerde mesafe kateden tankerler 
kadar fabrikalar, limanlar, ter
saneler de deniz kirliliği için 
büyük riskler taşımaktadır. Deniz 
kirliliğin önlenmesi, oluşmasın
dan sonra ivedilikle müdahalesi 
ve asgari zararla bertaraf 
edilmesi hem çevresel hem de 
ekonomik açıdan büyük önem arz 
etmektedir. Ulusal Deniz Emniyeti 
Başkanlığı'mız bünyesinde bulu
nan dünyanın sayılı, ülkemizin 
tek simülatör merkeziyle ülkem
izde yaşanabilecek kirliliği ve 
deniz kazaları olaylarıyla etkin 
müdahaledeki en önemli merkez
imizdir." 

 
Bakan Uraloğlu'na, in

celemesinde Bakan Yardımcısı 
Durmuş Ünüvar, Vali Recep 
Soytürk ve Marmaraereğlisi Kay
makamı Gökhan Gürbüzerol eşlik 
etti.

TMSF'den yapılan açıklamaya 
göre, yaklaşık bin 100 person
eliyle Kayseri'deki iki fab
rikasında üretim yapan HES 
Kablo, İstanbul Sanayi 
Odası'nın Türkiye'nin en büyük 
sanayi kuruluşlarını listelediği 
İSO 500 listesinde 91. sırada yer 
aldı. 

HES Kablo, 2023'te gösterdiği 
ihracat performansıyla Elektrik 
ve Elektronik İhracatçıları Bir

liği'nin hazırladığı İhracat Onur 
Listesi'nde Türkiye 
dördüncüsü, kablo kate
gorisinde ise birinci sıraya yer
leşti. 

Türkiye'de geniş satış ağına 
sahip olan HES Kablo, ağırlığı 
Avrupa'ya olmak üzere ülkenin 
kablo ihracatının yüzde 10'unu 
tek başına gerçekleştiriyor. 

TMSF tarafından 28 Ağustos 
2024'te düzenlenecek ihale ile 

Hazine'ye ait payların satılacağı 
Hes Hacılar Elektrik ve Erciyes 
Çelik için 22 milyar lira muham
men bedel tespit edildi. 

TMSF'nin internet sitesinden 
ihaleyle ilgili ayrıntılı bilgileri 
alabilecek olan yatırımcıların, 
26 Ağustos 2024'e kadar kapalı 
zarfla teklif sürecini tamamla
maları gerekiyor.

Pazar yerlerindeki 
alanlarla ilgili 

düzenleme yapıldı 
"Pazar Yerleri Hakkında Yönet

melikte Değişiklik Yapılmasına 
Dair Yönetmelik" Resmi Gazete'de 
yayımlanarak yürürlüğe girdi. 

Ticaret Bakanlığından yapılan 
açıklamada, kapalı pazar yer
lerindeki satış yerleri ve diğer yer
lerin sınırlı ayni hak yöntemi ile 
kiralama usulünün kaldırıldığı be
lirtildi. 

Açıklamada, bütün pazar yer
lerinde bulunan satış yerlerinin 
yalnızca tahsis usulüyle kullandırıl
ması ve mevcuttaki sınırlı ayni hak
lar ve kiracılık haklarının daha 
önce tesis edilen sınırlı ayni hak 
süresinin sonuna kadar geçerli ol
masının sağlandığı da ifade edildi. 

Böylelikle, pazar yerlerindeki 
satış yerlerinin pazarcılara yüksek 
fiyatlarla kiralanmasına neden olan 
sınırlı ayni hak yöntemi ile ki
ralama sorununun çözüldüğü be
lirtilen açıklamada, kapalı pazar 
yerlerindeki satış yerlerinin sınırlı 
ayni hak yöntemiyle pazarcılık 
mesleğinden olmayan diğer 
kişilere verilmesinin de önüne 
geçildiği kaydedildi.
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içişleri Bakanı Ali Yerlikaya, sosyalmedya hesabından yaptığı açıklamada, ele-başılığını yurt dışında firari Abdullah Çap-kan'ın ve cezaevindeki Ramazan Taş'ın yap-tığı, birbiriyle husumetli 2 ayrı organize suçörgütüne yönelik İstanbul, Samsun, Kocaeli,Siirt, Diyarbakır ve Malatya'da "Kuyu-9"operasyonlarının gerçekleştirildiğini belirt-ti. Emniyet Genel Müdürlüğü KOM Başkan-lığı koordinesinde, İstanbul İl Emniyet Mü-dürlüğü Organize Suçlarla Mücadele ŞubeMüdürlüğünce yapılan çalışmalar netice-sinde düzenlenen operasyonlarda, organizesuç örgütü üyesi 47 şüphelinin yakalandığı-nı aktaran Yerlikaya, şüphelilerden 46'sınıntutuklandığını, 1'i hakkında ise adli kontrolkararı verildiğini ifade etti. (AA)

eski Ülkü Ocakları Eğitim ve KültürVakfı Başkanı ve Hacettepe Üniversitesi Öğ-retim Üyesi Doç. Dr. Sinan Ateş'in öldürül-mesine ilişkin 22 sanıklı davada, savcı esashakkındaki mütalaasını sundu. Ankara 32.Ağır Ceza Mahkemesince Sincan Ceza İnfazKurumları Kampüsü'ndeki salonda görülenduruşmaya, sanıklar, taraf avukatları, SinanAteş'in eşi müşteki Ayşe Ateş ve yakınlarıkatıldı. Davanın Dünkü celsesinde, duruş-ma savcısı esas hakkındaki görüşünü açık-ladı. Savcı, sanıklar Eray Özyağci, Vedat Bal-kaya ve Suat Kurt'un olayda, "müşterek fail"olarak yer aldığını belirterek, bu kişilerinAteş'i "tasarlayarak kasten öldürme" suçun-dan ağırlaştırılmış müebbet, müşteki Sel-man Bozkurt'a yönelik "kasten öldürmeyeteşebbüs" suçundan 9'ar yıldan 15'er yılakadar hapsini istedi. Özyağci'nin ayrıca"ruhsatsız tabanca bulundurmak ve taşı-mak" suçundan 1 yıldan 3 yıla hapsi talepedildi. Sanıklar Doğukan Çep ve TolgahanDemirbaş'ın "suça azmettiren" sıfatında ol-duğunu bildiren savcı, Çep ve Demirbaş'ın,Ateş'e yönelik "tasarlayarak kasten öldür-me" suçundan ağırlaştırılmış müebbet hap-se mahkum edilmesini istedi.Sanıklar Mustafa Uzunlar, Aşkın MertGelenbey, Murat Can Çolak, Emre Yüksel,Zekeriya Asarkaya, Hakan Saraç, Ufuk Kök-türk, Caner Günay, Umut Ersoy, Çağlar Zor-lu ve Aytaç Ataç'ın "iştirak halinde işlenensuça yardım eden fail" olarak kabul edilme-si yönünde görüş bildiren savcı, bu kişilerin"tasarlayarak kasten öldürmeye yardım"suçundan 15'er yıldan 20'şer yıla kadar ha-pisle cezalandırılmalarını talep etti.Mütalaada, sanık Alper Atay'ın "suçluyukayırma" suçundan 6 aydan 5 yıla kadar ha-pisle cezalandırılması istendi.Savcı, Sinan Ateş'in öldürüldüğü olaydakullanılan motosikletin satıcısı olarak iddia-namede yer alan sanık Mehmet Yüce, cina-yetin ardından Çep'in otelde kalmasına yar-dım ettiği öne sürülen sanık Erdem Karade-niz ve tetikçilerin görüşme yaptığı otopar-kın ortağı olduğu ifade edilen sanık OsmanBayraktar'ın ise beraatına karar verilmesiyönünde görüş bildirdi. Sanıklar Serdar Ök-tem ve Mustafa Ensar Aykal hakkında "ta-sarlayarak kasten öldürmeye yardım", Ay-kal hakkında ayrıca "kişisel verileri hukukaaykırı olarak ele geçirmek ve yaymak" su-çundan açılan dava dosyasının ayrılmasınıtalep eden Savcı, buna gerekçe olarak, mah-kemenin bir önceki ara kararında, sanıkla-rın cep telefonlarının incelenebilmesi içinABD'ye yazı yazılarak, telefon şifrelerininistenmesini gösterdi. Savcının esas hakkın-daki görüşünü açıklamasının ardından arakarar açıklandı. Mahkeme, tutuklu sanıkla-rın mevcut hallerinin devamına karar verdi.Duruşmaya, 30 Eylül'de devam edile-cek. (AA)

MaliYe'nin geçtiğimiz yıl yaptığıdenetimler kapsamında sadece yüzde2 ile 2.5 arasında bir kesitle yapılanincelemelerde bile 30 bin 378 kişininmükellef olmadan kayıtsız iş yerleriaçtığı tespit edildi. Maliye'nin 2023 yı-lında gerçekleştirdiği denetimler so-nucunda, defter ve kayıt işlemlerinidüzgün yapmayarak kazancını gizle-yen 564 bin mükellef ile başkalarınaait POS cihazları veya he-saplarını kullanarak vergikaybına sebep olan 734 binmükellef de belirlendi. Buçerçevede, vergi ziyaına se-bep olanlar için uygulana-cak cezalar da yüzde 50 ar-tırılarak caydırıcılığı artırı-lacak. Sözcü'nün haberinegöre; yeni vergi paketi ta-sarısı kapsamında, vergidairesinin bilgisi dışında vemükellefiyet tesis ettirmek-sizin kayıt dışı faaliyet gös-teren işletmelere yönelik

cezaların artırılması öngörülüyor. Bukapsamda, 2023 ve 2024 yıllarındadefter tutmayan, beyannamelerini za-manında vermeyen veya işe başlamatarihini geciktiren toplam 854 bin ki-şiye 517 milyon lira ceza kesildiğiaçıklandı. Fiş veya fatura kesmeyen183 bin kişiye ise 2 milyar 850 milyonlira ceza uygulandı. En dikkat çekendüzenlemelerden biri ise fiş verme-

yen işletmelere yönelik. Yeni yasal dü-zenlemeyle, ilk yakalandıklarında3,400 lira olan ceza miktarı, 10,000 li-raya çıkarılacak. İkinci yakalama du-rumunda ceza miktarı artacak ve be-şinci kez yakalanan işletmelere 50 binlira, altıncı ve sonraki kezlerde ise 100bin lira ceza kesilebilecek. Bir işletme-ye yıllık toplamda 10 milyon liraya ka-dar fiş cezası uygulanabilecekken, fişalmayan müşteriler de 5bin lira ceza ödemek duru-munda kalacak. Hazine veMaliye Bakanı MehmetŞimşek'in hazırladığı vergipaketi, Meclis Plan ve Büt-çe Komisyonu'nda tartış-malı bir şekilde ele alındı.Muhalefet milletvekilleri,bakanın bizzat katılmama-sı üzerine tepki gösterir-ken, komisyon başkanıMehmet Muş, iç tüzüğegöre bakanı zorla çağıra-mayacaklarını belirtti.

Yağışlar geçen yılın haziran ayınagöre bu yılın haziran ayında Türkiye gene-linde yüzde 80, normal yıllara göre ise yüz-de 65 azalma yaşandığı belirtiliyor. Türkiyegenelinde 1991-2020 normaline göre 33,6mm yağış beklenirken, 2023 yılı haziranayında 58,1 mm, 2024 yılı haziran ayındaise sadece 11,9 mm yağış kaydedildiği açık-landı. Geçen yılın haziran ayına göre bu yı-lın haziran ayında ise yağışlarda yüzde 80azalma yaşandığı ifade ediliyor. Türkiye ge-nelinde son 23 yılın en düşük haziran ayıyağışı bu yıl yaşandığı vurgulandı.Haziran ayı yağışları Batı ve Orta Kara-deniz, Kırklareli hariç Marmara Bölgesi'nintamamı, Kıyı Ege, Antalya'nın doğusu, Mer-sin, Adana, Osmaniye, Hatay, Gaziantep,Adıyaman, Şanlıurfa, Elazığ, Diyarbakır veBingöl çevrelerinde normaline göre yüzde60'a varan azalmalar gösterdi. Giresun,Trabzon, Rize ve Artvin illeri sahil kesimle-rinde yüzde 20'nin üzerinde artışlar görül-dü. Bölge geneli yağışlarda tüm bölgelernormalinin altında yağış aldı. En fazla azal-ma gösteren bölge yüzde 92 ile MarmaraBölgesi oldu. Ege ve Akdeniz bölgelerineson 23 yılın, Marmara ve Karadeniz bölge-lerine son 21 yılın, İç Anadolu Bölgesi'neise son 12 yılın en düşük yağışı düştü.İl geneli yağışlarda en fazla yağış metre-kareye 97 mm ile Rize'de, en az yağış ise 0,4mm ile İzmir'de oldu. Normaline göre, enfazla artma yüzde 26 ile Hakkari'de, en faz-la azalma ise yüzde 98 ile Çanakkale'demeydana geldi. 1991-2020 normali 6,5 günolan Türkiye genelinde haziran ayında orta-lama 3,4 yağışlı gün görüldü.

Milli Saraylar Başkanlığı tarafın-dan restorasyon, peyzaj ve iyileştirmeçalışmaları tamamlanan Beşiktaş'takiYıldız Sarayı'nın açılış töreninde konu-şan Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-ğan, katılımcıları selamlayarak, bu an-lamlı ve önemli açılış merasimi vesile-siyle katılımcılarla bir arada olmaktanbüyük bir bahtiyarlık duyduğunu söyle-di. Erdoğan, "Bugün şairin ifadesiyle birsemtini sevmenin bile bir ömre bedelolduğu güzel İstanbul'umuzun en güzeltarihi eserlerinden birinin açılışını yap-mak üzere bir aradayız." ifadelerini kul-landı. Milli Saraylar Başkanlığınca yürü-tülen 6 yıllık titiz bir restorasyon ve tef-riş çalışmalarının neticesinde ecdat ya-digarı Yıldız Sarayı'nı ihya ettiklerinivurgulayan Erdoğan, "Şehrimizin sim-gelerinden olan Yıldız Sarayı, bugündenitibaren kapılarını halkımıza ve dünya-nın dört bir yanından gelecek ziyaretçi-lerine açıyor. Tekrar eski görkemine vegüzelliğine kavuşturarak milletimizin is-tifadesine sunduğumuz Yıldız Sarayı'mı-zın hayırlı uğurlu olmasını diliyorum."diye konuştu. Cumhurbaşkanı Erdoğan,bugün yaşadıkları mutlulukta pek çokhocanın ve uzmanın alın teri ve yürekterinin olduğunu belirterek, şöyle de-vam etti: "Şayet onların emeği, birikimive fedakarane gayretleri olmasaydı bugüzel eser tekrar eski görkemine kavuş-turulamazdı. Sözlerimin hemen başındabu kardeşlerime teşekkürü bir borç bili-yorum. Yıllarca örselenmiş, hırpalanmış,ihmallerin kurbanı olmuş bu eserin 6

yıllık özverili bir çalışmayla yeniden ül-kemize kazandırılmasına vesile olanMilli Saraylar Başkanlığımıza, Sayın Baş-kan ve ekibine, Sayın Bakanımıza özel-likle teşekkür ediyorum. Ayrıca projedeyer alan tüm kardeşlerime teşekkür edi-yorum. Milli Saraylar Bilim Kurulu Baş-kanı saygıdeğer hocam Profesör DoktorSadettin Ökten beyefendiye ve kurulüyelerine en kalbi şükranlarımı iletiyo-rum. Yıldız Sarayı'nın yeniden ihyasıylabirlikte İstanbul'umuzun tarihi, kültürelve turistik cazibesinin daha da artacağı-na inanıyorum."Erdoğan, Milli Saraylar Başkanı'nın,Yıldız Sarayı'nın tarihi serencamına dairbilgileri paylaştığını aktararak, "Gerekmimari gerek sanatsal gerekse tarihiözellikleri bakımından nadide bir eserolan sarayın inişli çıkışlı geçmişini hepberaber dinledik. Şunun öncelikle vur-gulanması gerekiyor. Burası asla sıradanbir eser, sıradan bir yapı değildir. 200yıllık tarihiyle Yıldız Sarayı Osmanlı'nınen sancılı yıllarına bizzat şahitlik etmiş-tir." şeklinde konuştu. Yıldız Sarayı'nınSultan İkinci Abdülhamid'le özdeş halegeldiğini dile getiren Erdoğan, şu tarihibilgileri paylaştı: "Ancak sarayın geçmişiSultan Üçüncü Selim'in Mihrişah ValideSultan için 1805'te yaptırdığı kasra ka-dar gitmektedir. Bu kasırdan günümüzesadece iç bahçedeki çeşme kalmıştır.İkinci Mahmud da burayı yeni ordununaskerlerinin talimlerini izlemek için kul-lanmıştır. Yıldız Sarayı'na asıl hüviyetinikazandıran ise Abdülhamid Han olmuş-

tur. Sultan Abdülhamid'in tahta geçtik-ten kısa süre sonra mahiyetini ve hare-mini Dolmabahçe Sarayı'ndan Yıldız'anakletmesiyle birlikte artık burası kasırdeğil, Yıldız Sarayı olarak anılmaya baş-lanmıştır. Üstat Necip Fazıl'ın 36 Türkhükümdarı arasında belki en büyüğüolarak tarif ettiği Sultan İkinci Abdülha-mid 33 yıl boyunca, 1909 darbesine ka-dar devleti buradan yönetti. Osman-lı'nın en muhataralı 33 yılına tanıklıkeden Yıldız Sarayı, Devlet-i Aliyye'ye yö-nelen yıkma girişimleri karşısında dire-nişin de sembolü oldu."Sarayın ayırıcı vasfının yönetimmerkezi olarak kullanılması olduğunukaydeden Erdoğan, "Mimari açıdan Yıl-dız Sarayı çağdaşı olan yapılardan ayrıözellikleri taşır. Sahil saraylarından fark-lı olarak burası 'şehir içinde şehir' diye-bileceğimiz özgün bir mimariye sahiptir.Marangozhaneleri, mutfakları, ahırları,eczanesi, fabrikaları, savunma birimleri,resmi daireleri, sebze ve meyve bahçe-leri, kütüphanesi, müzesi, silahhanesi vetiyatrosuyla Yıldız Sarayı alışılagelmişsaraylardan ziyade, kendi kendine yeterbir şehri andırır." diye konuştu. Sultan 2.Abdülhamid döneminde sarayda ve mü-cavirinde sultanın aile efradıyla birliktetoplam 12 bin kişinin yaşadığının riva-yet edildiğine dikkati çeken Erdoğan,"Zarafeti, sadeliği, tabiatla uyumu, birbi-rinden ayrı köşklerden oluşan mimarisive Türk saray bahçeleri geleneğinin sonörneği olan Has Bahçesi'yle Yıldız Sarayıgerçekten nadide bir eserdir." ifadelerini

kullandı. Bu sarayın milli mücadele tari-hinde de özel bir yeri bulunduğunu dilegetiren Erdoğan, şöyle devam etti: "GaziMustafa Kemal, Bandırma Vapuru'ylayola çıkmadan bir gün önce buraya gel-miş ve Sultan Vahdettin'le görüşmüştür.Gazi Mustafa Kemal, o tarihi görüşmeyişöyle anlatır: 'Yıldız Sarayı'nın ufak birsalonunda Vahdettin'le adeta diz dizedenecek kadar yakın oturduk. SalonunBoğaziçi'ne doğru açılan penceresindengördüğümüz manzara şu; birbirine pa-ralel hatlar üzerine düşman zırhlılarıbordalarındaki toplar sanki Yıldız Sara-yı'na doğrulmuş. Vahdettin hiç unutma-yacağım şu sözlerle konuşmaya başladı.'Paşa paşa, şimdiye kadar devlete çokhizmet ettin. Bunların hepsi artık bu ki-taba girmiştir ve tarihe geçmiştir. Bunla-rı unutun, asıl şimdi yapacağın hizmethepsinden mühim olabilir. Paşa paşa,devleti kurtarabilirsin.' Bunun üzerineGazi Mustafa Kemal, Sultan Vahdettin'eşu cevabı verir; 'Merak buyurmayınefendimiz, noktainazarı şahanenizi an-ladım. İrade-i seniyyeniz olursa hemenhareket edeceğim.' 'Muvaffak ol' hitabı-na mazhar olduktan sonra huzurdançıktım, ayaklarımızın patırtısını işittir-meden saraydan uzaklaştık.'"Hazine değerindeki eserlerinin kıy-metini çok iyi bilemeyen bir millet ol-duklarını söyleyen Erdoğan, "Kimi ülke-ler 100-150 yıllık tarihi varlıklarına bü-yük özen gösterirken geçmişi çok dahaeski, nice kültür varlığımıza sahip çıka-madık. Özellikle tarihimizin bir dönemi-ne damgasını vuran reddimiras anlayışıbizlere gerçekten çok ağır bedellerödetti." dedi. Bu zihniyetin gadrine uğra-yan sembollerden birinin Yıldız Sarayıolduğunu, gerilik numunesi görülen ec-dat yadigarı pek çok kültür varlığı gibiburasının da yıllarca ihmal edildiğini,örselendiğini, hoyratça kullanıldığınıkaydeden Erdoğan, saray külliyesinioluşturan binaların çoğunun adeta talanedildiğini, bunlarla birlikte yakın tariheışık tutacak olan birçok eser obje ile eş-yanın da ya yakıldığını ya kırılıp dökül-düğünü ya da haraç mezat satıldığınıbildirdi. Erdoğan, 1920'li yılların sonun-da Merasim Köşkü'nün bir süre kumar-hane olarak işletilmesinin, sarayın ma-ruz kaldığı hoyratlığın örneklerindenbiri olduğuna işaret ederek, zamanınbelediye yetkililerince sırf turistlerin il-gisine mazhar olabilmek adına "YıldızGazinoları" projesinin hayata geçirildiği-ni anlattı. (AA)

Yıldız Sarayı açıldıCumhurbaşkanı Erdoğan, restorasyonu tamamlanan Yıldız Sarayı'nın açılış tö-reninde konuştu: "Yıldız Sarayı'nın yeniden ihyasıyla birlikte İstanbul'umuzuntarihi, kültürel ve turistik cazibesinin daha da artacağına inanıyorum"
Sinan Ateş cinayeti 
davasında istenen 
cezalar belli oldu

47 suç örgütü 
üyesi yakalandı

30 bin 378 hayalet 
iş yerine kıskaçÜlke genelinde yapılan kısıtlı denetimler sonucunda bile 30 bile 378 kişinin mükellefolmadan, yani devlete herhangi bir vergi ödemeden gizlice dükkan, ofis veya işyeriaçtığı ortaya çıktı. Bu işletmeler, hayalet işletme olarak faaliyet gösteriyor ve vergidairesine kayıtlı değiller. Yine kısıtlı yapılan denetimlerde POS cihazları veya hesap-larını kullanarak vergi kaybına sebep olan 734 bin mükellef de belirlendi

Türkiye'de son 
23 yılın en düşük 
haziran ayı yağışı
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İsrAİL'İN başkenti Tel Aviv'inmerkezinde ABD Büyükelçiliğineyakın noktada gece saatlerinde güç-lü bir patlama oldu. İsrail acil yar-dım servisi Kızıl Davut Yıldızındanyapılan açıklamaya göre, 50 yaşla-rında bir adam isabet eden şarapnelnedeniyle hayatını kaybetti. Sağlıkekipleri, ikisi evinde ikisi de sokaktaşarapnel ve patlamanın etkisiyle ya-

ralanan dört kişiye müdahale etti.İsrail ordu sözcülüğünden yapılanaçıklamaya göre, Tel Aviv'deki patla-ma "bir hava unsuru" nedeniylemeydana geldi ve uyarı sirenleri çal-madı. Saldırıyla ilgili soruşturmaaçıldığı ve güvenlik birimlerinin böl-gede çalıştığı belirtildi. İsrail havakuvvetlerinin, İsrail'in hava sahasınıkorumak için devriyelerini sıkılaş-

tırdığı ve ordunun vatandaşlarayaptığı güvenlik uyarısında herhan-gi bir değişiklik olmadığı belirtildi.Öte yandan, Yemen'deki İrandestekli Husilerin Askeri SözcüsüYahya Seri de X sosyal medya hesa-bından yaptığı açıklamada, TelAviv'e saldırı düzenlendiğini doğru-ladı ancak ayrıntıları daha sonraaçıklayacaklarını belirtti. (AA)

ABD’De Kovid-19 virüsü yaz dalgasının,26 eyalette "yüksek" veya "çok yüksek" seviye-de etkisini gösterdiği belirtildi. Başkan Joe Bi-den’ın Kovid-19’a yakalanmasıyla ülkedekisalgın verileri tekrar gündeme geldi. HastalıkKontrol ve Önleme Merkezlerinden (CDC) ya-pılan açıklamada, atık sulardan elde ettiği sonverilere göre, virüsün, batı, güney ve iç bölge-lerdeki 26 eyalette "yüksek" veya "çok yük-sek" kabul edilen seviyelerde olduğu kaydedil-di. Acil servislerdeki teşhislerin ve laboratu-varlarda pozitif çıkan testlerin oranında da ar-tış olduğu belirtilen açıklamada, ancak bu ar-tışların yine de kış aylarına göre rakamsal ola-rak çok az olduğuna işaret edildi. ABD’de Ko-vid-19, artık halk sağlığına yönelik hayati teh-like içeren acil durum uygulaması yerine, yıllıkaşılama kampanyalarıyla çözülecek rutin birsolunum virüsü olarak ele alınıyor. Beyaz Sa-ray'dan dün yapılan açıklamada, Başkan Bi-den'ın Las Vegas'ta katıldığı etkinlikten sonratest yaptırdığı ve Kovid-19 testinin pozitif çık-tığı ifade edilerek, Biden'ın Delaware'deki evi-ne dönerek kendini izole edeceği kaydedilmiş-ti. Dün yapılan açıklamada da Biden'ın "hafifüst solunum yolu semptomları göstermeye"devam ettiği, ateşi olmadığı ve ölçümlerininnormal olduğu belirtilerek, evden çalışmayısürdürdüğü bilgisi paylaşılmıştı.

rusYA Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Zaharo-va, haftalık basın toplantısında çeşitli konularıdeğerlendirirken Ukrayna Devlet Başkanı Vo-lodimir Zelenskiy'nin "2. Ukrayna Barış Konfe-ransı"na Rus temsilcilerin katılması gerektiğiyönündeki açıklamasına tepki gösterdi. Zaha-rova, "Ne yapılacağına karar verecek olan ke-sinlikle Zelenskiy değil. Üstelik Rusya'ya birşeyler dikte etmeye çalışmak, bunu düşünme-mesi bile gerekir" dedi. Ermenistan'da, ABD iledüzenlenen "Eagle Partner 2024" tatbikatınailişkin açıklamalarda bulunan Zaharova, butatbikatın ikinci kez bölgede yapıldığını hatır-lattı. Zaharova, özellikle Erivan'ın Kolektif Gü-venlik Anlaşması Örgütündeki (KGAÖ) faali-yetlerini fiilen dondurması ve Örgüte yönelikaçık eleştiride bulunduğu göz önüne alındığın-da, bu tatbikatın "son derece üzücü ve endişeverici" olduğunu vurguladı.
"BoZMaK İÇİN yaKlaşIyorlar"Zaharova, Batı'nın bölgede asıl amacınınkendi jeopolitik projelerini hayata geçirmekiçin bir sıçrama tahtası oluşturmak olduğunudile getirerek, "Bunu yapmak için bölgede ha-lihazırda ivme kazanan tüm barışçıl eğilimleriortadan kaldırmaları, bölge ülkelerini birbiriy-le kavga ettirmeleri, hem Bakü'nün hem deErivan'ın beyan ettiği siyasi niyetlerin pekiş-mesini engellemeleri gerekiyor. Şimdi o kırıl-gan dengeyi bir kez daha bozmak için hemABD hem de NATO oraya yaklaşıyor." diye ko-nuştu. ABD'nin Ermenistan'da tatbikata katıl-ması ile ilgili olarak bölgedeki duruma ilişkinuyarıda bulunan Zaharova, "Amerikalıların Gü-ney Kafkasya'da ortaya çıkışı, dünyanın çeşitliyerlerinde defalarca gördüğümüz gibi, sadecebölgedeki çatışma potansiyelini körükleyecekve yeni bölünme hatları yaratacaktır. Yalnızcabölünme hatları değil, aynı zamanda çatışmaocakları ve sıcak aşamalarını da yaratacaklar."şeklinde konuştu.Zaharova, Batılıların çılgınca Ermenistan'ıGüney Kafkasya'da çeşitli işbirliği biçimlerinesürüklediğine işaret ederek, şunları kaydetti:"Sadece Güney Kafkasya'da değil, çevresindede Rusya'ya karşı, İran'a karşı ve hatta Türki-ye'ye karşı, kendi himayeleri altındaki tatbikatve eğitim programlarına katarak, NATO silahlıkuvvetleri standartlarını Ermenistan'a dayatı-yorlar. Bu, Ermenistan'ın tüm güvenlik siste-minin yeniden biçimlendirilmesine yol açıyorve bunun sonucunda Batılılar, Ermenistan'ın içve dış politikasında ilave nüfuz sahibi oluyor."Sözcü Zaharova, Rusya'nın, Ermenistan'ıngüvenliğinin sağlanması da dahil olmak üzeremüttefiklik yükümlülüklerine her zaman bağlıolduğunu ve bağlı kalmaya devam edeceğinisözlerine ekledi.

YALANLAr…İnsanlık tarihi boyunca başımızınbelası.Yalanın her türlüsü kötü, problem-li. O nedenle ne kadar uzak durabilir-sek o kadar iyi.Ne kadar paçamızı kurtarabilirsekmücadeleyi sürdürmek için o kadarıbile kâr…Ama önce safımızı belirlemeliyiz.Yalanın safında mıyız yoksa karşı sa-fında mı? Bunu yalana tenezzül etme-den doğru biçimde belirlemeliyiz.Dürüstlüğü elden bırakmamalıyız?Âdil olmayı ve öyle kalmayı önemse-meliyiz.…ACABA tarih boyunca insanlığa enbüyük yalanları kimler söylediler?Politika üretenler mi?İktisatçılar yani ekonomistler mi?Finans sektörü mü?Toprak ağaları mı?Pazarlamacılar mı?Sporcular mı?Falcılar mı?Emlak sektörü mü?Galericiler mi, taksiciler mi?İletişim sektörü mü?Çağrı merkezleri mi?Zenginler mi, fakirler mi?

Bilim insanları mı?Popüler psikoloji mi?Leblebi dağıtır gibi Esma dağıtanderviş görünümlü uyanıklar mı?Din anlatıcıları diyebileceğimiz va-izler, müftüler, fıkıhçılar, şeyhler, mür-şitler, papazlar, hahamlar mı?İnsanlığa en büyük yalanları hattadoğruya en yakın yalanları sizce kim-ler söylemiştir?…İÇİNDEN çıkmak zor tabi bu soru-ların…Taraf tutuyorsak muhtemelen dik-kati başka yönlere çekmeye çalışarakgeçici olarak canımızın yanmasını en-gelleyeceğimizi düşüneceğiz ama yineçare olmayacak. Hiç olmadı çünkü.İçimizde bunu deneyimleyen pekçok insan kesinlikle vardır. Öne çık-mak için biraz cesaret, hepsi bu.…MİSTİK YALANCILARIN diğerleri-ne göre daha başarılı olduğu kanaa-tindeyim. Doğruya en yakın yalanları en ustabiçimde ve türlü numaralarla söylemekonusunda maharetliler çünkü. Gör-dük, tanıdık, teşhis ettik ve sonrasındakurtulmak için mücadele verdik.Duyguların farkındalar ve onları

sezilemeyecek hızlılıkla maniple ede-biliyorlar. Kişinin duygu durumunagöre ihtiyaç belirlemesi yaparak biruçtan diğerine ışık hızıyla geçişler ya-pabiliyorlar.Annenizin, babanızın dilinden yanialışık olduğunuz bir lisanla hitap edi-yorlar.Kutsal saydığınız Kur’an-ı Ke-rim’den ve hayatınızı uğruna tered-dütsüz verebileceğiniz Fahr-i KâinatEfendimizden örnekler verebiliyorlar.Bu doğruların içirişine doğruya yakın,doğruymuş gibi görünen yalanları sı-kıştırıyorlar. Çalıştırdığınız bir aklınız,yorulmak bilmeyen bir araştırıcılığı-nız ve “Doğruluk önyargısına” yaka-lanmayan makul seviyede bir şüphe-niz ve yine buna bağlı olarak aktarı-lanları temize çekme, kaynağına gö-türme gibi bir gayretiniz yoksa ruhu-nuza geçmiş olsun. Doğruların arasınasıkıştırılan yalanları afiyetle yememizsağlandıktan sonra sıra yalanların ara-sına rahat uyuyup konfor sağlamamıziçin minik ve çok bilinen doğruları sı-kıştırma faslına geçeceklerdir. İş bu seviyeye ulaşmışsa uyanışnaraları attırsalar da uyanışımız an-cak cehenneme kalmış demektir.…EN tehlikelisi doğrulara en yakınolan yalanlardır demiştik. Bu işin piri malum olduğu üzereİblistir. Hazreti Âdem’in topraktan İb-lisin ise ateşten yaratıldığı bilgisi doğ-rudur. İblis bu doğru bilgiden isyan çı-karabilmeyi başarmış bir teorisyendir.Meseleye bu açıdan ve tüm ayrın-tıları ile bakamazsak eğer fena yanılı-rız. Hep olduğu gibi.

…YANILTICI GERÇEKLİK etkisine ya-kalanmamalıyız. Mühim kurallardanbirisi budur. Sürekli tekrarlanan ya-lanlar demek olan bu husus doğruyayakın yalan söyleyenler tarafından sıkbaşvurulan etkili bir yöntemdir. Bu ki-şiler yalanı doğrulayan minik detaylarvererek etkili olurlar ve zokayı yuttu-ğumuzda ise attıkları yalanı güçlendi-rici başka detaylar sunma çalışmasınagirişirler. Tanıdık kişileri gıyaplarındaşahit gösterirler. Hurafeler genelliklebu yöntemlerle üretilip çoğaltılaraksahaya sürülürler.…KALICI etkiler bırakan, dünyamız-la beraber ahiretimizi de yakacak açıkyaralara sebep olan bu doğruya yakınyalanları söyleyen yalancıları teşhisedip gönül mahkememizde yargılaya-rak mahkûm etmezsek daha nice ya-lanlara bizi ikna edecekler. Hamambö-ceği gibi kalbimize bırakılan bu yalan-lar üreyip tüm duygu ve düşünce dün-yamızı istila etmeyi sürdürecek.…PSİKOLOJİDE yalan söyleme has-talığı olarak tanımlanan “Patolojik
yalan” kavramı var örneğin. Bu da işinbir başka yönü. Uzmanlar bunu anti-sosyal, narsisistik ve histrionik kişilikbozuklukları dahil olmak üzere çeşitlikişilik bozukluğunun bir belirtisi ola-rak görüyorlar. Ancak ne kadar doğru-ya yakın yalan söyleyebildikleri husu-sunda tam bir fikrim yok.Sanırım bu iş hastalık değil ustalıkistiyor.Ya Selâm!

UĞUR CANBOLAT

Doğruya Yakın 
Olan Yalanlar

terör devleti İsrail, Filistin mutfa-ğındaki ürünleri uluslararası kamuoyu-na kendi tarih ve kültürünün bir parça-sı gibi sunarken, Filistinliler bu yemek-lerin kendilerine ait olduğunu ve İsra-il’in topraklarını olduğu gibi yemek kül-türünü de çaldığını iddia ediyor. "Ye-mek ve Ulusal Kimlik" kitabının yazarıRanta, AA muhabirine, Filistin mutfağı-nın İsrail tarafından sahiplenilmesi vepazarlanmasının, Filistin kültürünü vehafızasını silmeye yönelik etkisi hak-kında değerlendirmede bulundu. İsra-il'in Filistin yemeklerini kabul etme is-teği göstermediğini ifade eden Ranta,“İnsanlar yan yana yaşadığında genel-likle kültürel yayılma olur. Söz konusuyemek olduğunda, insanlar çeşitli bağ-lamlarda yemekleri benimser ve uyar-lar. Bence İsrail ve Filistin özelinde il-ginç olan şey, farklı mutfak yemekleri-nin benimsenip adapte edilirken tanı-ma eksikliğinin olması. Çoğu zaman Fi-listin yemeklerinin kullanımını açıkçakabul etme konusunda isteksizlik var.”

dedi. Gıda, kimlik ve gıda güvensizliğikonularında uzman olan Ranta, İsrailyemek kültürünün Arap, Filistin, Os-manlı, Orta Doğu, Yahudi, Avrupa gibipek çok kültürden etkilendiğine ve Fi-listin kültürünün de bu etkilerden biriolduğuna dikkat çekerek, sözlerine şöy-le devam etti: “Özellikle bu durumda,çatışma ve işgal meselesi var. Filistinyemeklerini ya da yemeklerdeki Filistinetkisini kabul etmek ya da tanımak, Fi-listin halkını, Filistin haklarını ve gele-cekteki Filistin devletini kabul etmekanlamına geliyor. Bu yüzden bunu söy-lemek pek çok İsrailli için çok zor.”
"İsraİlleştİrİlİyor”Filistin mutfağının "İsrailleştirilme-si"nin, Filistinliler tarafından kültürelkimliğinin ve hafızanın silinmesi olarakgörüldüğünü vurgulayan Ranta, İsrail’inFilistin topraklarını işgal etmesiyle Fi-listin kültürünü sahiplenmesi arasındaparalellik olduğunu dile getirdi. Ranta,“Filistinli şefler, Filistin ürünleri ve ye-

mek kültüründeki Filistin etkisi hakkın-da açıkça konuşmayı reddetmek, BatıŞeria'da, Gazze'de ve İsrailliler ile Filis-tinliler arasında neler olduğunu reddet-menin bir parçası. Bence Filistinli gıdaüreticileri açısından asıl mesele Filistinyemeklerini benimseme ve uyarlamadeğil, işgaldir.” yorumunda bulundu. İs-raillilerin Filistin yemeklerini benimse-mesinin ana nedenini Filistin kültürünüsilmek olarak görmediğini söyleyenRanta, yine de Filistin yemeklerini ka-bul etme ve tanıma eksikliği olduğununaltını çizdi. Ranta, Filistin yemeklerininİsrail adıyla yeniden markalaştırılması-na dikkati çekerek, “İsrail yemekleriniFilistinli unsurlarını dikkate almadanpazarlamak, birçok kişiye Filistinlilerinhaklarını ve Filistinlileri tanımayı red-deden daha geniş yaklaşımın parçasıy-mış gibi geliyor.” diyerek konuştu.Özellikle son yıllarda İsrail medya-sında ve İsrail yemek dünyasında Arapve Filistin yemeklerinin etkisi giderekdaha fazla kabul görmeye başladığınıbelirten Ranta, bu konu hakkında açık-ça konuşan birkaç İsrailli şef olduğunu,tanıma unsuru oluştuğunu fakat toplu-ma ne ölçüde nüfuz ettiğini bilmediğinidile getirdi. Arap yemeklerini kabuletme isteğinin İsrail'de yeni bir olgu ol-duğunu vurgulayan Ranta, Arap etkisihakkında konuşmaya istekli bir ortamoluştuğunu söyledi. Bu durumun aynızamanda İsrail'in çeşitliliğe sahip, kap-sayıcı bir toplum olarak yansıtmak iste-diği söylemine de uyduğunu ifade edenRanta, turizm açısından iyi sattığınınaltını çizdi. Ranta, İsrail mutfağındakiArap etkisine ilişkin, “İsrail yemeklerifarklı etkilere sahip ancak yine de med-

yada, şefler arasında ve siyasette birçokinsan Arap, Orta Doğu, bölgesel etki di-yor ama Filistin etkisi deme konusundaaçık bir isteksizlik var. Son yıllarda bazıgıda ürünlerinin Arap malı olduğunuaçıkça ifade edenler var. Yine de Filistinkelimesinden kaçınarak Arap humusudiyorlar.” değerlendirmesinde bulundu.İsrail’in Filistin ürünlerini sahiplen-mesinin Filistinli gıda üreticileri ve res-toran sahipleri için ekonomik sonuçla-rına değinen Ranta, “Bence Filistin kül-türü yemeklerden daha geniş bir işgal-den etkileniyor. İşgalin doğası, Filistinliçiftçileri, üreticileri ve imalatçıları etki-liyor. Yemekleri ve mutfak bilgisini ih-raç etmenin neden daha zor olduğu an-laşılıyor. Batı Şeria’da faaliyet gösterenbirçok Filistinli restoran işletmecisi buzorluklardan bahseder.” yorumundabulundu. Yeterli olmasa da Filistinli şef-lerin restoranlar açtığını, Filistinli ya-zarların Filistin yemeklerinin sahiple-nilmesi hakkında açıkça konuştuğunusöyleyen Ranta, bu durumun işgallebirlikte Filistinli çiftçilerin karşılaştıkla-rı zorlukların sorgulanmasına nedenolduğunu belirtti. Ranta, İsrail işgalininbu şekilde devam ettiği sürece, Filistinligıda imalatçılarının faaliyet göstermesi-nin çok zor olacağını ifade ederek, “Böl-gede birçok farklı insan tarafından pay-laşılan çok az sayıdaki kültürel unsur-lardan biri yemek. Evet, sahiplenmeyleilgili sorular var ama bence açık tanımave tartışmayla insanları bu konuda biraraya getirmenin yolu olabilir. Bununneredeyse temenni olduğunu biliyo-rum, ama belki de olumlu şeyler dü-şünmenin küçük bir yoludur.” diyereksözlerini tamamladı. (AA)

ABD'de Kovid-19 yaz
dalgası ile yayılıyor

Filistin'in kültürel 
kimliği siliniyorKingston Üniversitesi Siyaset ve Uluslararası İlişkiler Doktor Öğretim Üyesi RonaldRanta, Filistin mutfağının "İsrailleştirilmesi"nin, Filistinliler tarafından kültürelkimliğin ve hafızanın silinmesi olarak görüldüğünü, İsrail’in Filistin topraklarını iş-gal etmesiyle Filistin kültürünü sahiplenmesi arasında paralellik olduğunu söyledi

Tel Aviv'e İHA 
saldırısında
bir kişi öldü

Rusya'dan ABD'ye 
tatbikat uyarısı
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YKs, Yabancı Dil Testi’nde AlmancaTürkiye 1'incisi Sevgi Kırmızıbekmez, tıpfakültesini tercih etmek istediğini belirte-rek "Hedefim, akademik anlamda çalışma-lar yapan, başarılı, ülkesini temsil eden birTürk bilim kadını olmak" dedi.Kabataş Erkek Lisesi mezunu olan Kır-mızıbekmez, YKS'ye hazırlık sürecini veeğitim hedeflerini AA muhabirine anlattı.Annesinin doktor, babasının öğretimgörevlisi olduğunu belirten Kırmızıbek-mez, ailesinin eğitimine çok önem verdiği-ni söyledi.Başarılı bir okul hayatı olduğunu anla-tan Kırmızıbekmez, YKS'ye hazırlanırkenailesinin sınıf arkadaşı ile kendisine dersçalışmaları için bir ev tahsis ettiğini belirt-ti. Burada sınava hazırlanırken kampa gi-rer gibi çalıştıklarını dile getiren Kırmızı-bekmez, "Sınava hazırlanırken arkadaşla-rın birbirine destek olması çok önemli. Ak-ran eğitimi de gerçekten fark ediyor. Busene evde arkadaşımla kaldım, onunla ça-lıştık. İkimiz de çok istediğimiz yere gidiyo-ruz." diye konuştu.Fedakarlık yaparak çalıştığını vurgula-yan Kırmızıbekmez, "Dile her zaman me-raklıydım. Yabancı dili çok severek öğreni-yorum. Bu konuda videolar ve diziler izle-dim. Öğretmenlerimizden faydalanmayaçalıştım. Soru çözdüm, eksiklerimi kapat-maya çalıştım. Onun dışında ben dilde de-rece yaptım. Almanca kitap okudum. O şe-kilde hazırlandım." ifadesini kullandı.Günün büyük bir kısmını YKS'ye hazır-lanarak geçirdiğini ifade eden Kırmızıbek-mez, şöyle devam etti:"Etüt merkezlerine, dershaneye gitmiş-tim. Ayrıca ders de aldım. Günümün büyükbölümünü ders çalışarak geçirdim. Bazençok bunaldığım zamanlarda dinleniyor-dum ve dışarı çıkıyordum. Haftanın birgünü, cuma akşamlarını kendime ayırma-ya çalışıyordum. Akademik bir yarışın dı-şında aynı zamanda psikolojik de bir savaşvermemiz gerekiyor. Ben de stresimi kont-rol etmeye çalıştım. Kendimi de çok zorla-mamaya yani çok yıpratmamaya çalıştım."Alan Yeterlilik Testleri'nde (AYT) sayı-sal alanda 2 bin 601'inci olduğunu kayde-den Kırmızıbekmez, "Tıp fakültesini tercihetmek istiyorum. Doktorluğu tercih et-memde annemin doktor olması çok etkilioldu." dedi.Sevgi Kırmızıbekmez, doktorluğun ki-şilik yapısına uygun olduğunu belirterek,şunları kaydetti:"Tıbbın, doktorluğun manevi tatmini-nin çok yüksek olacağını düşünüyorum. İn-sanlara yardım etmek, insanları iyileştir-mek, yol göstermek, bunların çok anlamlıolduğunu düşünüyorum ve benim hayattayapmak istediğim şeyle de uyuştuğunu gö-rüyorum. Hedefim, akademik anlamda ça-lışmalar yapan başarılı, ülkesini temsileden bir Türk bilim kadını olmak." Hobile-rinden de bahseden Kırmızıbekmez, kitapokumayı, seyahat etmeyi ve piyano çalma-yı çok sevdiğini sözlerine ekledi.

YKS Almanca Türkiye 
birincisi ülkesini başarıyla

temsil eden Türk bilim 
kadını olmak istiyor

YozgAtlı çiftçi Harun Haliloğlu, Sarı-hacılı Mahallesi'nde 2021 yılında yurt dı-şından getirdiği fidelerle kurduğu lavantabahçesinde 3. kez hasat yapıyor.Haliloğlu, 8 dönümlük bahçesinde ga-zetecilere, lavantanın, hububata alternatifürün araştırırken dikkatini çektiğini, bah-çeyi 2021'de yurt dışından getirdiği 15 binfideyle oluşturduğunu söyledi.Lavantanın Türkiye'de yaygınlaşmayabaşladığını, Yozgat'ın iklimine de çok uy-gun olduğunu belirten Haliloğlu, "Dördün-cü yılımızda 3. hasadımızı yapıyoruz. Kat-ma değerli ürün üretilmesi açısından la-vanta, Yozgat için tavsiye edebileceğim birürün." dedi.

Yozgatlı çiftçi ithal fidelerle
oluşturduğu lavanta 

bahçesinde hasada başladı

Köyler arasındaki mera davası
iki ilçenin sınırını değiştirdiBitlis'in Ahlat ilçesine bağlı Alakır ile Muş'un Bulanık ilçesine bağlı Arı köyleri arasın-da sınır uyuşmazlığı nedeniyle süren dava sonuçlanınca iki ilçenin sınırı değişti.

İstanbul'da sıcak hava ve nem 
nedeniyle sahil ve parklar boş kaldı

Fethiye'de tatilciler 
"bungee jumping" ile 

adrenalin yaşıyor
MuğlA'nın Fethiye ilçesinde yerlive yabancı turistler, "bungee jumping"ile adrenalini yüksek anlar yaşıyor.Foça Mahallesi’ndeki Su SporlarıMerkezinde gerçekleşen "bungee jum-ping" etkinliği, heyecan arayan tatilcile-ri çekiyor. Gruplar halinde alana gelentatilcilere ilk olarak atlayış sırasındayapmaları gerekenler anlatılıyor.Faaliyete katılacakların ayak bilekle-rine emniyet kemeri bağlanarak birvinçteki platformla 51 metre yüksekliğeçıkarılıyor ve atlayış gerçekleştiriliyor.Atlayış yapanlar, ellerine bağladıklarıaksiyon kameralarıyla bu anları görün-tülüyor.Atlayışı yaptıran firmanın yetkilisiBülent Demirtan, gazetecilere, Türki-ye'de şu anda Fethiye dışında başka"bungee jumping" istasyonu bulunma-dığını söyledi.Tatilcilere 51 metre yükseklikteneşsiz bir adrenalin deneyimi yaşattıkla-rını ifade eden Demirtan, "Son derece

keyifli anlar yaşanıyor. Bazı misafirleri-miz 7. kez etkinliği gerçekleştirdi. Bu işialışkanlık haline getirenler var. Bu et-kinlik ilk başladığında 'Ben yaptım' slo-ganıyla ortaya çıktı. Bungee jumping,bir insanın hayatı boyunca eğitim alma-dan tecrübe gerektirmeksizin ilk görüş-te yapabileceği tek adrenalin aktivitesi-dir. Bu etkinlik dışında yapılacak tümekstrem sporları çift kişiyle yapılıyor."diye konuştu.Demirtan, yukarıdan herkesin ken-dini hazır hissettiğinde atladığını, kim-senin kesinlikle aşağıya itilmediğinivurguladı. Diyarbakır'dan ailesiyle et-kinliğe katılan 43 yaşındaki Aysun Ya-ban, yedinci kez bungee jumping yaptı-ğını anlattı. Ekstrem sporları çok sevdi-ğini dile getiren Yaban, "Yukarıya çıktı-ğınızda kalp atışının hızlanması bu işinen güzel tarafı. Çok keyifli. Herkese tav-siye ederim. Genelde insanlar bir kezyapıyor ama biz neredeyse her sene bukeyfi yaşıyoruz." ifadesini kullandı.

İstAnbul'dA, mevsim normalle-rinin üzerinde seyreden sıcak hava veartan nem nedeniyle sahil kesimleri veparklarda sakinlik gözlendi.Meteorolojik verilere göre, haftaboyunca kentte 33-36 derece aralığın-da seyrettiği tahmin edilen hava sıcak-lığının bunaltıcı etkisi sürüyor.Bu durumdan muzdarip olan va-tandaşlar sıcak havadan etkilenme-mek için evlerinde ya da kapalı alan-larda vakit geçirmeyi tercih ediyor.Aşırı sıcaklar ve yüksek nem nede-niyle İstanbulluların, kentte yazın ençok gittiği sahil kesimleri ve yeşil alan-larda sakinlik gözlendi.Avcılar sahil ile KüçükçekmeceGölü'nün Avcılar kıyıları boş kaldı.Az sayıda vatandaş, sahil kenarında-ki yeşil alanlarda serinlemeye çalı-şırken, sahildeki işletmelerin de boşolduğu görüldü.

Karaköy ve Eminönü sahillerinegezmeye gelen bazı vatandaşlar sıcak-tan şemsiye ile korunmaya çalıştı. Sı-caktan kaçmak isteyenler de çareyigölgelik ve kapalı alanlarda buldu.Sarayburnu sahiline gelen az sayı-da kişi de serinlemek için Boğaz'ın se-rin sularında yüzdü. Denizden çıkanvatandaşlar, ağaç gölgelerinde ve yeşilalanlarda dinlenerek vakit geçirdi.Meteoroloji Genel Müdürlüğü veri-lerine göre, kentte nem oranının gecesaatlerinde yüzde 81'e kadar çıkmasıöngörülüyor.Kentte mevsim normallerinin üs-tünde 4 ila 8 derece seyreden havasıcaklığı nedeniyle kronik rahatsızlı-ğı olanlar, yaşlılar ve çocuklar baştaolmak üzere vatandaşların, gününen sıcak saatleri olan 11.00 ile 16.00arasında dikkatli ve tedbirli olmalarıisteniyor.

AhlAt'A bağlı Alakır köyü sa-kinleri, mera arazilerinin bir kısmı-nın Bulanık'a bağlı Arı köyüne geç-tiğini öne sürerek iki yıl önce konu-yu mahkemeye taşıdı. Alakır köyüsakinlerinin avukatı MuhammedAkif Koçak, gazetecilere yaptığıaçıklamada, iki köy arasındaki sınıruyuşmazlığı davasının sonuçlanma-sıyla Ahlat'ın sınırlarının büyüdü-ğünü söyledi. İki yıl önce köylülerin

talebiyle dava açtıklarını anlatanKoçak, "Köy sınırının değişimi içinbir dava açtık. Bu dava yaklaşık 2 yılsürdü. Mahkeme heyeti ve köylüler-le beraber keşif yaptık. Bu keşif ne-ticesinde tanıklar dinlendi. Mahke-me haklı olduğumuzu ilanına ekle-yerek karar verdi. Böylece mahke-me kararı kesinleşti." dedi.Köy sınırlarının değişmesiyleilçe sınırlarının da değiştiğini belir-

ten Koçak, şunları kaydetti:"Netice itibarıyla Ahlat sınırları1270 dönüm büyüdü. Bu sınırlarıMuş'tan almış olduk. Güzel bir mah-keme süreci yaşadık. Gerek Alakırköyü gerekse Arı köyü sakinleri, hu-kuka ve hukukun üstünlüğüne gü-venerek verilen karara saygı duydu.Bu karar neticesinde hem Ahlat il-çemizin hem Bitlis'in sınırları büyü-dü. Özellikle mera alanında çiftçile-

re büyük bir katkı sağlayacak güzelbir netice almış olduk."Mahkeme kararının köylüleri se-vindirdiğini ifade eden Alakır köyümuhtarı Derih Doğan ise "İki yılönce Bitlis ile Muş arasında bulu-nan sınır için anlaşmazlık yaşandı.Burası için Ahlat Asliye Hukuk Mah-kemesi'nde dava açtık. İki yılı aşkınsüren davayı kazandık. Bu alanı Ah-lat sınırlarına kattık." diye konuştu.
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Bölgenin en önemli ören yer-leri arasında yer alan ve yıl boyuncakazı çalışmaları yapılan Beçin AntikKenti'nde, gün yüzüne çıkartılankalıntılar tarihe ışık tutuyor. Ayaktakalan tarihi yapılar, restore edilerekturizme kazandırılıyor.Beçin Antik Kenti Kazı BaşkanıProf. Dr. Kadir Pektaş, AA muhabiri-ne, Beçin şehri ve kalesini, Mente-şeoğulları'nın başkent olarak seçti-ğini söyledi.Kurucusu Ahmet Gazi'nin de tür-besinin bulunduğu Beçin'in Türk-İs-lam dönemi yerleşiminde önemlimerkezlerden biri olduğunu belir-ten Pektaş, kentte kazıların yanısıra restorasyon çalışmaları da yü-rüttüklerini kaydetti.UNESCO Dünya Mirası GeçiciListesi'ne 2012'de alınan antikkentte düzenli olarak kazı çalışma-ları yaptıklarını anlatan Pektaş,kentte birçok eser gün yüzüne çıka-

rılırken, ayakta kalan tarihi yapıla-rın da restore edilerek turizme ka-zandırıldığını ifade etti.
"Kale duvarları ve
burçları eski görünümüne
kavuşuyor"Antik kentin tarihinin milattanönce 2 binlere kadar uzandığını an-cak asıl önemini MenteşeoğullarıBeyliği döneminde kazandığını be-lirten Pektaş, "Geçen sene restoras-yon projesi hazırlanarak onaylananve restorasyonuna başlanan surlar-da çalışmalar bu yıl da devam etti.Şu anda özellikle iç kalenin girişin-deki burçların restorasyonu, kaleduvarlarının bir bölümünün ayağakaldırma işlemi tamamlandı. İç ka-lenin girişinde bulunan sarnıçtakikazı çalışması da önümüzdeki sü-reçte tamamlanacak." dedi.Beçin iç kalesinin Milas Ova-sı'nda da görülebilen manzaraya

hakim bir konumda olduğunu vur-gulayan Pektaş, yıkılma tehlikesi ilekarşı karşıya kalan duvarların ayağakaldırıldığını anlattı.Özellikle iç kale girişindeki burç-ların büyük bir risk oluşturduğunaişaret eden Pektaş, "Öncelikle bura-nın restorasyonu tamamlandı. Etapetap diğer surlarda da aynı resto-rasyonu yapacağız. Tamamlandığın-da eski günlerin ihtişamını gösterenbir iç kale olacak. Gelen ziyaretçilergönül rahatlığıyla kalkolitik dönem-den 1950'lere kesintisiz yaşamınsürdüğü bir yeri görmüş olacak. Şuan kale duvarlarının bir bölümü ilekalede 2 burç restore edildi. 8 bur-cun daha restorasyonu yapılacak."diye konuştu.Kentte, 2024 yılı kazı ve resto-rasyon çalışmalarının da devam et-tiğini vurgulayan Pektaş, bu kap-samda mezarlık alanında temizlikçalışması yapıldığını, iç kalenin kar-

şısında bulunan 1 nolu türbeninrestorasyon projesinin koruma ku-rulunda incelemede olduğunu söy-ledi.Pektaş, Üçgöz Hanı için de projehazırlandığını ve onay beklendiğinianlatarak, "Projeler tamamlandığın-da restorasyonlar başlayacak. YineTürk Tarih Kurumundan gelen öde-nekle Orhaniye Cami ve SeymenlikZaviyesi'nin restorasyon projelerinihazırlamış olacağız." dedi.
Beçin KalesiTarihi kaynaklarda, Milas-Örenyolunda ilçe merkezine 5 kilometreuzaklıkta bulunan antik kenttekikalenin Bizans döneminde yapıldı-ğı, inşaatında çevresindeki antik ya-pıların taşlarından yararlanıldığıbelirtiliyor. Yöreye hakim olan Men-teşeoğulları döneminde ise kaleninonarılarak kullanıldığı ifade edili-yor.
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Çağdaş klasik müziğin sıra dışı ismiStjepan Hauser, "Ağustostaki konserlerimiiple çekiyorum. Geçen sene Türkiye'de tekkonser vermiştim. Bu yıl 3 ayrı yerde kon-serim olacak. Türk izleyicisiyle buluşaca-ğım için çok heyecanlıyım." dedi.Bulgaristan'ın Plovdiv kentinde sahnealan sanatçı, konser öncesi AA muhabirineyaptığı açıklamada, çelloya ve müziğe baş-lama sürecini, Luka Sulic ile kurduğu2CELLOS grubunu, solo kariyerini ve ağus-tosta Türkiye'de gerçekleştireceği konser-leri anlattı.Hauser, çocuk yaşta çelloya başladığınıbelirterek, "Çok küçüktüm ve konuşmayıbile bilmediğim yıllarda radyoda çello sesidinliyordum. O sıcak ve güzel sese hayrankaldıktan sonra çello artık benim kaderimoldu ve hayatım değişti." diye konuştu.
"Farklı kaynaklardan ilham
alabiliyorum"Müzikteki ilhamına da değinen gençsanatçı, şunları kaydetti:"Çok farklı kaynaklardan ilham alabili-yorum. İlk yıllarda sadece klasik müzikdinliyordum ve Mozart, Beethoven, Bach,Tchaikovsky ve Chopin gibi efsane beste-karlar benim idolümdü. Daha sonra Ros-tropovich ve Jacqueline Dupre gibi ünlüçellistlerden ilham almaya başladım. Çello-da ilerleme kat ettiğim yıllarda pop, rockve diğer müzik türlerine ilgi duydum ve il-ham kaynaklarım genişledi, büyüdü."Başarılı çellist, konserlerinde klasikmüzikle diğer türleri bir araya getirdiğinedikkati çekerek, "İnsanlara bazen klasik,bazen romantik, bazen de çılgın yönümügöstermeyi seviyorum. Farklı türleri bu şe-kilde karıştırabiliyorum. Hayranlarım dabunu çok seviyor çünkü beni sıkıcı görmü-yorlar. Bir rock konserine gittiğinizde ora-da sadece rock müzik dinliyorsunuz veyaklasik müzik konserinde sadece klasik mü-zik. Ama benim konserlerimde her şey var.Herkes mutlu ve hiçbir şey eksik kalmıyor."ifadelerini kullandı.
"Solo olarak daha farklı müzik
türlerini çalabiliyorum"Luka Sulic ile kurduğu 2CELLOS gru-bunun kurulma hikayesini de anlatan Hau-ser, şunları söyledi:"Yaklaşık 25 yıldır sadece klasik müzikdinleyen biri olarak, bu müziği kullanarakfarklı şeyler yapmak, büyük arenalarda vestadyumlarda kalabalık karşısında çalıp in-sanların çığlıklarına, danslarına eşlik et-mek istedim. 2CELLOS projesi bu şekildebaşladı. Daha önce kimsenin yapmadığıçılgınca bir şey yapmış olduk. 10 yıldır buisim altında dünyayı turluyorduk ve şimdiben Hauser olarak bunu devam ettiriyo-rum. Bu geçiş biraz doğal oldu benim için.Çünkü 2CELLOS ile çalışırken kendi müzikçalışmalarımı, arta kalan zamanlarda ya-pabiliyordum ve bunları sadece sosyalmedya hesaplarımda paylaşıyordum. Dahasonra kişisel çalışmalarımı artık konserler-de paylaşmak istedim. Solo olarak dahafarklı müzik türlerini çalabiliyorum. Kon-serlerim genellikle Latin müzikleriyle baş-lıyor ve herkes dans ediyor. Çok başarılı birmüzisyen ekibim var. Daha sonra rock vebenzeri şarkılara geçiyoruz. Bu gerçektençok keyifli bir yolculuk."Hauser, en çok açık hava ve tarihi me-kanlarda gerçekleştirdiği konserlerden ke-yif aldığını vurguladı.Türkiye'de vereceği konserlere de işa-ret eden sanatçı, "Ağustostaki konserlerimiiple çekiyorum. Geçen sene Türkiye'de tekkonser vermiştim. Bu yıl 3 ayrı yerde kon-serim olacak. Türk izleyicisiyle buluşaca-ğım için çok heyecanlıyım." değerlendir-mesinde bulundu.Başarılı sanatçı, dünyadan çok sayıdakonser talebi geldiğini dile getirerek, "Ge-lecek yıl benim için konserler açısındandaha büyük, daha kapsamlı olacak. En bü-yük hayalim, şimdiye kadar yapılmamışbüyüklükte bir konser gerçekleştirmek."dedi.Hauser, doğayla iç içe olup sevdikleriy-le birlikte rahat vakit geçirmenin kendisinimutlu ettiğini sözlerine ekledi.Geçen yıl ilk solo turnesi "Rebel with aCello" kapsamında İstanbul'da sahne alansanatçı, turnenin devam konserleri için 14Ağustos'ta İstanbul Maximum UNIQ AçıkHava'da, 15 Ağustos'ta İzmir Arena'da, 17Ağustos'ta ise Antalya Aspendos Antik Ti-yatrosu'nda hayranlarıyla buluşacak.

Hırvat çellist Hauser,
Türkiye konserlerini

sabırsızlıkla 
beklediğini söyledi

Beçin Antik Kenti'ndeki kale duvarları
ve burçlar ayağa kaldırılıyor

Bayburt'ta asırlık 
düğün gelenekleri 

yaşatılıyor
BayBurt'ta düğünlerde damadınarkadaşları tarafından düzenlenen "SağdıçGecesi" geleneği yaşatılıyor.Kentte asırlardır sürdürülen gelenekkapsamında, düğünden bir veya iki günönce damadın sağdıçlarının organize ettiğieğlenceye gençler davet ediliyor. Belirle-nen alanda akşam saatlerinde toplanandavetliler, yemek ikramının ardından da-mat ve sağdıçlara tebriklerini sunuyor.Daha sonra davul zurna eşliğinde saatler-ce oynanan yöresel halk oyunlarına, bir ki-şinin davet etmesiyle damat da dahil olu-yor. Kent merkezinde genellikle Kent Or-manı'ndaki Bayburt Belediyesi amfi tiyat-roda gerçekleştirilen etkinlikler, vatandaş-lar tarafından ilgiyle izleniyor. Mahalleodalarında devam eden etkinlikte, geceboyunca orta oyunu şeklindeki yöreseloyunlar oynanıyor. Yaklaşık 25 yıldır dü-ğün eğlencelerinde davul çalan BünyaminTuluğ, AA muhabirine, sağdıçlık geleneği-nin kentte yüzyıllardır devam ettirildiğinisöyledi. Birlik ve beraberliğin amaçlandığıetkinliklerin coşkulu ve neşeli geçtiğini be-lirten Tuluğ, şöyle konuştu: "Ben de yıllar-dır bu gelenek kapsamında davul çalıyo-rum. Bizim kültürümüzde davul zurna veoyunlarımız düğünlerimizin vazgeçilmezi.Bayburt'ta gençlerimizin bu gibi günlerdebirlik beraberliği çok önemlidir. Davetsizde olsa kesinlikle duyan gelir. Çok güzelgelenek göreneklerimiz var. Bunu yeni ne-sillere de aktarmak istiyoruz. Bunun deva-mı için çabalıyoruz. Bu birlik, beraberlik,neşe ve coşkuyu belki de hiçbir yerde gö-remezsiniz."

Sancaktepe'de Muharrem AyıAşure ile bereketlendi. İlçenin farklınoktalarına kurulan alanlarda çoksayıda vatandaşa aşure dağıtıldı. Sa-mandıra Meydanında vatandaşa aşu-re dağıtan Sancaktepe Belediye Baş-kanı Alper Yeğin, "Temennimiz veduamız ülkemizin birliğinin ve bera-berliğinin en iyi şekilde sürdürülme-si" dedi. Sancaktepe Belediyesi tara-fından, Muharrem Ayı dolayısıyla il-çenin farklı noktalarında aşure dağı-tıldı. O noktalardan biri olan Saman-dıra Meydanında kurulan çadırda da-ğıtılan aşureye vatandaşın ilgisi yo-ğun oldu. Çok sayıda vatandaşa aşu-re dağıtılan etkinliğe Sancaktepe Be-lediye Belediye Başkanı Alper Yeğinde katıldı. Başkan Yeğin vatandaşaaşure dağıttı. Başkan Alper Yeğin,"Ülkemizin ve dünyanın dört bir ya-nında aşureler pişiriliyor. Aşure bi-zim birliğimizin ve beraberliğimizinen önemli sembollerinden biri. Oruç-lar tutuldu, dualar edildi, hizmetlerverildi. Biz de komşularımız, Sancak-tepeli hemşehrilerimizle bugün aşu-remizi paylaşıyoruz. Şu an Samandı-ra merkezdeyiz, birazdan Yenido-ğan'a geçeceğiz. Sonrasında SarıgaziDemokrasi Caddesi'nde komşuları-mızla aşurelerimizi paylaşacağız. Te-mennimiz ve duamız ülkemizin birli-ğinin ve beraberliğinin en iyi şekildesürdürülmesi. Kardeşçe huzur içindebir arada yaşamayı temenni ediyo-rum. Bu ruhu da Sancaktepe'de ya-şatmak için elimizden geleni yapıyo-ruz" dedi.

Sancaktepe'de aşure bereketi

Muğla'nın Milas ilçesinde UNESCO Dünya Mirası Geçici Listesi'nde yer alan ve Men-teşeoğulları Beyliği'ne başkentlik yapan Beçin Antik Kenti'ndeki kale duvarları veburçlar, yürütülen kazı ve restorasyon çalışmasıyla eski görünümüne kavuşuyor.
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Kadıköy Belediye Başkanı Mesut 
Kösedağı ile İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi (İBB) Raylı Sistemler Daire 
Başkanı Ceyhun Avşar, Ümraniye 
Ataşehir Göztepe Metro Hattı ve 
Göztepe 60. Yıl Parkı Metro istasyonu 
projesi alanını ziyaret etti. Devam eden 
çalışmalar hakkında bilgi alan 
Kösedağı ve Avşar,  13 kilometre uzun
lukla 11 istasyondan oluşan ve yüzde 
80’i tamamlandı. Metro hattının ise 30 
Ağustos 2025 tarihinde açılmasının 
planlandığı müjdesini verdi. 

 
HEM BÖLGE HALKI HEM DE YOL

CULAR FAYDALANACAK 
Proje süreci hakkında bilgi veren 

Kadıköy Belediye Başkanı Mesut 
Kösedağı, 2019 yılı öncesi sadece 
yüzde 2 oranında ilerleyen projenin 
Ekrem İmamoğlu’nun büyükşehir 
belediye başkanı seçilmesinin ardın
dan hızlandırıldığını hatırlatarak “ 
2019’da Sayın Ekrem İmamoğlu’nun 
göreve gelmesiyle yüzde 2 ile de
vraldığımız istasyonu yüzde 80’e ge
tirdik. Yaklaşık 600 milyon Euro’luk bir 
yatırımdan bahsediyoruz, müthiş bir 
iş” dedi. 

 Alanda İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’ne yakışan bir vizyonun 
sergilendiğinin altını çizen Kösedağı, 
sosyal donatı projesinin başlama 
sürecini de şöyle özetledi: “Göztepe’de 
hiç beklemediğimiz bir alanda 
Büyükşehir Belediyesi’nden gelip 
‘bizim burada kullanabileceğimiz 3 bin 
metrekarelik bir sosyal donatı 
alanımız var’ dediler. Bunu nasıl değer
lendireceğimizle ilgili Raylı Sistemler 
Başkanlığımıza, ilçedeki pay
daşlarımıza, muhtarlarımıza, burada 
oturan vatandaşlarımıza ve proje ekip
lerimizle konuştuk” 

Metro hattı açıldığı zaman vatan
daşların sadece metroya binmeye
ceğini aynı zamanda alanda vakit 
geçirebileceklerinin altını çizen 
Kösedağı, “Fonksiyonuna henüz karar 
vermedik ama çalışmalarımız bu 
yönde ilerliyor. Buradaki amacımız 
hem bölge halkının kullanabileceği 

hem de hattı kullanan vatan
daşlarımızın zaman geçirebileceği 
alanlar yaratmak.” şeklinde konuştu 

 
“SON SÜRAT RAYLI SİSTEMLER

İMİZİN İNŞAATLARI DEVAM 
EDİYOR” 

Metro yatırımlarının zor olduğunu 
ve tamamlandıktan sonra 100 yıl öm
rünün olduğunu söyleyen Kösedağ 
konuşmasına şöyle devam etti: “Bu 
işin dört yıl boyunca yapım aşaması 
sürdü, bir yıl daha sürecek ve ortalama 
beş yılda bitmiş olacak. Tabii ki bunun 
geçerli gerekçeleri var; zamanında 
kredilere geç ulaşmamız, projelerin 
onaylanmaması, meclis kararına rağ
men geçen kredilerimizin hazinede 
beklemesi sebebiyle geciken, bir iki 
ödemelerimizin dışında hepsini atlat
mış durumdayız. Son sürat raylı sis
temlerimizin inşaatları devam ediyor. 
Burada çok ciddi bir proje ekibi 

çalışıyor. ” 
 
İSTANBUL’A VE KADIKÖY’E GÜZEL 

BİR SOSYAL ALAN 
İBB Raylı Sistemler Daire Başkanı 

Ceyhun Avşar da, Ümraniye Ataşehir 
Göztepe Metro Hattı hakkında şu bilgi
leri verdi: “Şu an projemizde yüzde 80 
ilerlemeye erişmiş durumdayız. İnşaat 
işleriyle alakalı çalışmalarımızda son 
aşamaya geldik. İstasyonlarımızda 
hem elektromekanik hem de ince iş 
imalatlarımız devam ediyor. Hat tünel
lerimizde inşaat çalışmalarımızı 
tamamladık, demir yolu montajlarımız 
başladı. Demir yolu montajları ile hat
lardaki mekanik faaliyetlerimize 
devam ediyoruz. Bizim amacımız 
Kadıköy Belediyesi’nin bölgedeki ciddi 
desteği ile önümüzdeki yıl 30 Ağus
tos’ta projemizi hizmete açmak. Mesut 
Başkan’ımızdan bir ricada bulunmuş
tuk, 60’ıncı Yıl Parkı’nda ilimizde kul

lanabileceğimiz ciddi bir sosyal donatı 
alanlarımız mevcut. Burada yaptığımız 
tasarım değişikliğiyle, yeni bir tasarım 
anlayışıyla yaklaşık 3 bin metrekarelik 
kullanım alanına eriştik. Bu alanı 
Kadıköy halkının da en doğru bir şek
ilde kullanabileceği fonksiyonların 
atanması için bölgeyi en iyi bilen kişi 
olarak hem başkanımıza hem de ekib
ine danıştık, destek istedik. Birlikte ya
pacağımız çalışmalarda İstanbul’a ve 
Kadıköy’e güzel bir alan daha 
kazandırmayı amaçlıyoruz. İBB olarak 
hem Kadıköy Belediyesi’ne hem 
Kadıköy halkına gösterdikleri sabır ve 
anlayış için teşekkür ederiz. 
Önümüzdeki yıl projemiz tamam
landığında bu sabrın ve bugüne 
kadarki gösterilen emeğin karşılığını 
hep beraber göreceğiz”.

GÖZTEPE’YE 3 BİN METREKARELİK 
SOSYAL DONATI ALANI

KÜÇÜKÇEKMECE BELEDİYESİ  
GÜZEL SANATLAR AKADEMİSİ  

ÖĞRENCİLERİNDEN BÜYÜK BAŞARI
Küçükçekmece 

Belediyesi Güzel Sanat
lar Akademisi öğrenci
leri, Kültür ve Turizm 
Bakanlığı tarafından 
düzenlenen 22. Devlet 
Türk Sanatları Yarış
ması’nda ince kâğıt oy
macılığı (katı’) 
branşında sergileme ve 
başarı ödüllerinin 
sahibi oldu. 

 
Türkiye’nin köklü 

kültür mirasının en 
zarif çizgilerinin gele
ceğe aktarılmasına 
imkân sunan 22. Devlet 
Türk Sanatları Yarış
ması’nda; Ece Baz Ak
baba ‘Zamansız’ 
eseriyle başarı ödülüne, 
Muradiye Balota ise 
‘Uyanış’ adlı eseriyle 
sergileme ödülüne layık 
görüldü. Yarışmada 
ödül alan eserler, 
çoğunluğu 
akademisyenlerden 
oluşan seçici kurul 
tarafından değer
lendirildi. Ödül alan 
öğrencilerden Ece Baz 
Akbaba ve Muradiye 
Balota, Küçükçekmece 

Belediyesi Güzel Sanat
lar Akademisi'nde beş 
yıl boyunca Sanat Eğit
meni Ersin Yıldızhan’
dan katı’ eğitimi alarak 
yarışmaya hazırlandı. 

 
GSA’da 29 ayrı 

branşta sanat eğitimi  
veriliyor 

 
Güzel Sanatlar 

Akademisi, Türkiye’de 
ilk defa Küçükçekmece 
Belediyesi Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürlüğü 
tarafından proje
lendirilen, bir kamu ku
rumu çatısı altında 
faaliyet gösteren yeni 
nesil sanat okulu olma 
özelliği taşıyor. 
Akademide; Dijital 
Sanat Eğitimlerinden, 
Yaratıcı Çocuk Atö
lyelerine, Güzel Sanat
lara Hazırlıktan, 
Akademik Sanat Eğitim
lerine toplam 29 ayrı 
branşta ücretsiz eğitim 
verilerek, 7’den 70’e 
herkes için sanatın 
ulaşılabilir kılması 
hedefleniyor.

Göztepe 60. Yıl Parkı Metro İstasyonu’nda 3 bin metrekarelik sosyal bir alanının yapılacağını 
söyleyen Kadıköy Belediye Başkanı Mesut Kösedağı, “Buradaki amacımız hem bölge halkının kul-
lanabileceği hem de hattı kullanan vatandaşlarımızın zaman geçirebileceği alanlar yaratmak” dedi 

AKOM’DAN TEHLİKELİ 
SICAKLIK UYARISI  

TÜRKİYE BU AKILDAN,  
BU ANLAYIŞTAN KAZANIR  

İBB Afet İşleri Dairesi 
Başkanlığı AKOM’dan 
yapılan açıklamada, İstan
bul’da etkili olan sıcak 
hava dalgası nedeni ile sı
caklıkların 3437 derece 
aralığında seyredeceği be
lirtildi. AKOM ayrıca yük
sek nem oranları 
(%5095) ile birlikte, 
özellikle Kartal, Kadıköy, 
Florya ve Beylikdüzü gibi 
güney sahillerinde sıcak
lıkların ölçülenden 510 
derece daha yüksek 
hissedilebileceği 
uyarısında bulundu. 

İstanbul başta olmak 
üzere yurdumuzun 
tamamına yakın 
bölümünde Afrika ve 
Basra kökenli sıcak hava 
dalgaları etkili olmaya 
devam ediyor. 

AKOM verilerine göre, 
yeni hafta başına 
(Pazartesi) kadar bölgem
izde etkili olması bekle
nen sıcak hava dalgası 
nedeni İle sıcaklıkların 
3437 derece aralığında 
seyredeceği 
öngörülürken, yüksek 
nem oranları (%5095) 
İle birlikte bu değerler 

ölçülenden 510 derece 
daha yüksek 
hissedilebileceği belirtildi. 

 
GÜNEY SAHİLLERİNE 

DİKKAT 
AKOM’dan yapılan açık

lamada, özellikle Kartal, 
Kadıköy, Florya ve Bey
likdüzü gibi sıcaklık ve 
nem oranlarının en yük
sek ölçüldüğü güney 
sahillerimizde hissedilen 
sıcaklıkların tehlikeli 
değerlere (40 derece ve 
üzeri) ulaştığına dikkat 
çekildi. Bu nedenle öğle 
saatlerinde başta yaşlılar, 
hamileler, çocuklar, astım 
ve kalp yetmezliği gibi ra
hatsızlığı bulunan vatan
daşlarımızın güneşli 
ortamda bulunmamaları 
sağlıkları açısından fay
dalı olacağı vurgulandı. 

İstanbul'da hava sıcak
lıklarının 22 Temmuz'a 
kadar mevsim normal
lerinin 47 derece üz
erinde, 23 Temmuz  5 
Ağustos tarihleri orasında 
mevsim normalleri civarı 
ila 13 derece üzerinde 
seyretmesi bekleniyor.

TBB ve İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Nevşehir zi
yaretleri kapsamında Nevşehir Belediye Başkanı Rasim 
Arı’yı makamında ziyaret etti. “Hiçbir siyasi ayrım yap
maksızın bu ülkenin her beldesine, her ilçesine, her 
şehrine seçilmiş her kişiliğine son derece saygı duyuyo
rum ve o saygıyla da herkesin başarılı olmasını diliyo
rum” diyen İmamoğlu, “İnanın bugün bize dönem 
dönem hükümetin yapmış olduğu enteresan farklı 
uygulama bazen gülerek izliyorum ve AK Partili bile 
belediyeyi ziyaret ettiğinde diyorum ki gelmiş geçmiş 
en başarılı belediye başkanı olmanı diliyorum. Bu beld
ede, bu ilçede. Ol ki bir dahaki seçimde bizim partimiz 
senin karşına koyacağı rakiple daha başarıyı elde 
etmek için seninle mücadele etsin. Türkiye bu akıldan, 
bu anlayıştan kazanır” dedi.  

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve İstanbul 
Büyükşehir Belediye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
Nevşehir Belediye Başkanı Rasim Arı’yı makamında zi
yaret etti. İmamoğlu’na; eşi Dr. Dilek İmamoğlu, Ar
navutluk Tiran Belediye Başkanı Erion Veliaj, CHP 
Genel Başkan Yardımcıları Gökhan Zeybek ve Özgür 
Karabat ve Beyoğlu Belediye Başkanı İnan Güney de 
eşlik etti.  

 
“BİR MÜFETTİŞ TARAFINDAN TEHDİT EDİLEN 

İKİ BELEDİYE BAŞKANIYIZ” 
İmamoğlu ile ortak noktaları olduğuna değinen 

Rasim Arı, “Başkanımla aslında çok ortak noktalarımız 
var. Birinci ortak noktamız ikimizde, iki defa kazandık. 
En önemli şey oydu o açıdan benim için çok kıymetli. 
Bir diğeri ikimiz de Trabzonluyuz. Biliyorsunuz eşim 
Melek Hanım, Trabzonlu. O yüzden benim için 
başkanımın burada olması çok kıymetli. Bir diğeri 
Sayın Başkanımın Başkanlığında Türkiye Belediyeler 
Birliği Encümeni’nde beraberiz. En önemli ve en 
kıymetli ortak ikimiz de tetikçi bir müfettiş tarafından 
tehdit edilen iki tane belediye başkanıyız. Demokrasi 
açısından başarıyla iki sınav vermiş, daha doğrusu 
halkın başarısıdır bu. Onu gerçekleştirmiş birisi İstan
bul Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Başkanım 
Ekrem İmamoğlu. Bir tanesi de Anadolu'nun göbeğinde 
zor olanı milletin iradesiyle başarmış bir belediye 
başkanı olarak bu kadar ortak noktayı bir arada bulun
durduğumuz ve ağabeyim diye hitap ettiğim Ekrem 
Başkanımı burada ağırlamaktan dolayı gerçekten çok 
mutluyum” dedi. 
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GAlATASArAY Futbol Takımı, yeni se-zon hazırlıkları kapsamında Slovakya tem-silcisi Trencin'i 4-1 mağlup etti.Avusturya'nın Linz kenti yakınlarında-ki Geinberg kasabasında kampta bulunansarı-kırmızılı takım, Raiffeisen Arena'daTrencin ile karşılaştı.Galatasaray, müsabakaya Jankat Yıl-maz, Leo Dubois, Victor Nelsson, MetehanBaltacı, Derrick Köhn, Lucas Torreira, Ber-kan Kutlu, Hakim Ziyech, Dries Mertens,Wilfried Zaha, Michy Batshuayi 11'iylebaşladı. Sarı-kırmızılı ekip, karşılaşmanınilk yarısını 7. dakikada Köhn, 22. dakikadaise Ziyech'in attığı gollerle 2-0 önde ta-mamladı. Teknik direktör Okan Buruk, 46.dakikada Kerem Demirbay, 60. dakikadaYusuf Demir, Halil Dervişoğlu, SiraçhanNas, Efe Akman, Kazımcan Karataş, EyüpAydın ve Ali Yeşilyurt, 68. dakikada ErenAydın ve Gökdeniz Gürpüz'ü oyuna sürdü.Maçın 50. dakikasında Mertens'in jene-riklik golüyle farkı 3'e çıkaran Galatasaray,58. dakikada Batshuayi'nin ayağından sko-ru 4-0 yaptı. Trencin, 82. dakikada Emma-nuel Uchegbu'nun golüyle durumu 4-1'egetirdi.

Galatasaray, 
hazırlık maçında 

Trencin'i farklı geçti

Mİllİ güreşçi Rıza Kayaalp, rahatsızlığınedeniyle kullandığı ilacın "güç" katkısınınbulunmadığını ve kendisinin vicdanen rahatolduğunu belirtti.Milli güreşçi Rıza Kayaalp, rahatsızlığınedeniyle kullandığı ilacın "güç" katkısınınbulunmadığını ve kendisinin vicdanen rahatolduğunu belirterek, "İlacı tedavi amaçlı al-dık ama uluslararası platformda bunu anlat-mak zor. Bu konuda devletimin yanımda ol-masını çok istiyorum." dedi.Dünya Dopingle Mücadele Ajansının ya-saklılar listesindeki bir maddenin vücudun-da rastlanması sonucu güreş faaliyetlerinekatılması geçici yasaklanan Rıza Kayaalp, ya-şadığı sürece ilişkin açıklamalarda bulundu.Ankara Büyükşehir Belediyesinin olim-piyatlara gidecek ASKİ Spor Kulübü sporcu-ları için düzenlediği etkinliğe katılan Rıza, 25yıllık güreş hayatında Türkiye'ye çok sayıdamadalya kazandırdığının altını çizdi.Kariyeri boyunca elde ettiği başarılarınardından yüzlerce doping testine girdiğinive numunelerinin hep temiz çıktığını vurgu-layan milli güreşçi, şöyle devam etti:"Allah'a şükür hiçbir sıkıntım olmadı. Sa-dece iki senedir kulakta yaşadığım ve özel-likle olimpiyat stresinden artan çınlama, an-trenmanlarda baş dönmesi ve baş ağrısı dayapıyordu. Doktoruma danışarak Vastareldiye bir ilaç kullandım. Kamp doktorlarım,arkadaşlarım, ailem, komşularım bile birşeyi sormadan kullanmadığımı bilir. Haya-tım boyunca bilmediğim hiçbir ilacı kullan-madım. Bunu da yine doktoruma sorarakkullandım. Onun da boşluğuna mı geldi,bana mı güvendi bilmiyorum. Bu ilacı kula-ğımdaki çınlamadan dolayı kullanmaya baş-ladım. İçinde yasaklı bir etken madde oldu-ğunu bilmiyordum. Biraz kullandıktan sonrayan etkisinden dolayı bıraktım."Söz konusu ilacı kullandıktan bir haftasonra numune verdiğini anlatan Rıza, "Yıldaneredeyse 8-9 kez doping numunesi vereninsanım. İçinde öyle bir maddenin olduğunuzaten bilmiyordum. Bir ay sonra sonuç açık-lanınca şok geçirdim. O şoku atlatamıyorum.Çünkü hiç beklemediğim bir şey. Hayatımboyunca dikkat ettiğim, korktuğum başımageldi. Allah'a şükürler olsun vicdan olarakçok rahatım. Ancak uluslararası boyuttadevletimin desteği olmadan işim zor diyebi-lirim. İlacı tedavi amaçlı aldık ama uluslar-arası platformda bunu anlatmak zor. Bu ko-nuda devletimin yanımda olmasını çok isti-yorum." ifadelerini kullandı.

milli güreşçi rıza 
kayaalp'ten "vicdanım

rahat" açıklaması

FenerbAHçe'nİn kadrosunakattığı Allan Saint-Maximin, CenkTosun, Oğuz Aydın, Çağlar Söyüncüve Levent Mercan'ın yanı sıra muka-veleleri uzatılan Mert Hakan Yandaşve Ertuğrul Çetin için imza törenidüzenlendi.Ülker Stadı'nda gerçekleştirilenimza törenine futbolcuların yanısıra Fenerbahçe Sportif DirektörüMario Branco da katıldı.Yeni transferleri tanıtmak iste-diklerini söyleyen Mario Branco, şu andaUEFA Şampiyonlar Ligi eleme turunda Lu-gano ile yapacakları maçlara odaklandıkla-rını belirtti. Branco, daha sonra oyuncularasöz verdi.
Saint-Maximin: "başarırsak kariye-

rimdeki ilk şampiyonluk olacak"Fenerbahçe'ye transfer sürecini anlata-rak sözlerine başlayan Allan Saint-Maximin,"Dürüst olacağım. Açıkçası buraya gelmekplanlarım içinde yoktu, ta ki Mario arayanakadar. Kendisiyle konuşunca fikirlerim net-leşti. Hocamız Mourinho'yla da 1 saatlik ko-nuşma yaptım. Onlar benim buraya gel-mem için her şeyi yaptı. Kendimi iyi hisset-mem adına her şeyi yaptılar. Tabii ki şunuda söylemeliyim, Mario Branco'suz butransfer gerçekleşmeyebilirdi. Hocamız dabana güvendi. Burada en iyisini yapıp Fe-nerbahçe'ye fayda sağlamak istiyorum."açıklamasını yaptı.Fenerbahçe'ye şampiyonluk yolunda

katkı sağlamak için geldiğinin altını çizenSaint-Maximin, şunları kaydetti:"Ana hedefim şampiyonluk yaşamak.Başarırsak kariyerimdeki ilk şampiyonlukolacak. Ben de bu doğrultuda elimden gele-nin en iyisini yapacağım. Formda olduğum-da neler yapabileceğimi çok iyi biliyorum.Buraya geldiğim için herkese teşekkür edi-yorum. Futbol sadece saha içinde olan birdurum değil, saha dışı da önemli. Bir takımsizi getirmek için birçok şey yapıyorsa, sizde saha içinde bunun karşılığını vermelisi-niz. Ben de şampiyonluk yolunda elimdengelenin en iyisini yapacağım."
Cenk Tosun: "elimden geleni sahada

vereceğimden kimsenin şüphesi olma-
sın"Beşiktaş'la sözleşmesi sona erdiktensonra Fenerbahçe'yle anlaşan milli futbolcuCenk Tosun, sarı-lacivertli camiaya geldiğiiçin çok mutlu olduğunu ifade etti.Transferde emeği geçenlere teşekkür

eden Cenk, "Bu forma altındaterimin son damlasına kadarsavaşacağımın sözünü veriyo-rum. Takım arkadaşlarımbana adaptasyon sorunu ya-şatmadı. Yabancı arkadaşlarlada iyi bir bağım vardı. Tadicve Dzeko'yla dışarıda da görü-şüyorum. Elimden geleni sa-hada vereceğimden kimseninşüphesi olmasın." diye konuş-tu.Fenerbahçe'den daha önce transfer tek-lifi almasına karşın dönemin şartları doğ-rultusunda anlaşmanın olmadığını söyle-yen Cenk, forma rekabetine hazır olduğunusözlerine ekledi.
çağlar Söyüncü: "Herkesin keyif aldı-

ğı bir takım oluşturmak istiyoruz"Fenerbahçe'de geçen sezon kiralık ola-rak forma giyen Çağlar Söyüncü, kendisinihiçbir zaman kiralık oyuncu olarak hisset-mediğini vurguladı. Çağlar, kulüp başkanıAli Koç'un kendisine planlarını sorduğunda"Önceliğim her zaman Fenerbahçe." dediği-ni belirterek, "Bir ay boyunca hiçbir kulüple,hiçbir menajerle görüşmedim. Başkanımız,Acun abi ve Mario'ya teşekkür ederim. Gö-rüşmemiz çok kısa sürdü. Burada hedefi-miz her zaman olduğu gibi şampiyon ol-mak. Bunun için mücadele edeceğiz. Herke-sin keyif aldığı bir takım oluşturmak istiyo-ruz. Dünya çapında bir hocamız olduğu içinde çok şanslıyız." açıklamasını yaptı.

Fenerbahçe, hazırlık 
maçında hull city'yi 

5-1 mağlup etti
Yenİ transferlerden Cenk Tosun,Oğuz Aydın ve Levent Mercan, ilk kezsarı-lacivertli formayı giydi.Yeni sezon çalışmaları kapsamındason hazırlık maçında İngiltere Champi-onship ekiplerinden Hull City'le karşıla-şan Fenerbahçe, rakibini 5-1 mağlupetti. Ülker Stadı'nda oynanan müsaba-kaya Fenerbahçe; Livakovic, Osayi-Sa-muel, Djiku, Çağlar Söyüncü, Oosterwol-de, Bartuğ Elmaz, Szymanski, Fred,Kent, Tadic ve Dzeko 11'iyle çıktı.Hull City ise Pandur, Coyle, Giles, Jo-nes, McLoughlin, Longman, Seri, Slater,Jacob, Simons ve Abdülkadir Ömür11'iyle sahada yer aldı.Müsabakanın ilk yarısı karşılıklıataklarla geçerken 38. dakikada EdinDzeko, Fenerbahçe'yi öne geçiren isimoldu. 44'üncü dakikada Fred farkı 2'yeçıkarırken, ilk 45 dakika 2-0'lık skorlasonuçlandı. Fenerbahçe, ikinci yarıyahızlı başlayan taraf oldu. 47'nci dakika-da Edin Dzeko bir kez daha fileleri hava-landırdı: 3-0. Sarı-lacivetli ekip, 53. daki-kada Sebastian Szymanski'yle farkı 4'eçıkardı: 4-0. Farkı 4'e çıkarmasına kar-şın ataklarını sürdüren Fenerbahçe'de63. dakikada Sebastian Szymanski'ninyerine oyuna dahil olan Mert HakanYandaş, 67. dakikada orta saha yuvarla-ğından attığı aşırtma golle skoru 5-0'agetirdi.  Hull City, 73. dakikada Hall ilegolü buldu: 5-1. Fenerbahçe, sahadan 5-1 galip ayrıldı.

AnkArA'dA JW Marriott Ho-tel'de yapılan genel kurulda başkan-lık için, mevcut başkan Mehmet Bü-yükekşi ve İbrahim Hacıosmanoğluyarıştı.Genel kurulda toplam 7 sandıkta281 delege oy kullandı. 18 oyun ge-çersiz sayıldığı seçimde Divan Kuru-lu Başkanı Mehmet Baykan, Hacıos-maoğlu'nun 134, Büyükekşi'nin ise129 oy aldığını açıkladı.Mehmet Baykan, Büyükekşi'nin1, 2 ve 6 numaralı sandıklara itirazettiğini, söz konusu sandıkların ye-niden sayıldığını ancak sonucun de-ğişmediğini duyurdu. Baykan, 6 nu-maralı sandıkla ilgili sürecin devamedeceğini ancak bunun sonucu de-ğiştirmeyeceğini dile getirdi.Yönetim kurulu listesi de ayrıoylandı. Yapılan oylama sonucundaDivan Kurulu Başkanı Mehmet Bay-kan, İbrahim Hacıosmanoğlu'nunlistesinin 121 oyla seçildiğini belirt-ti. Baykan, Büyükekşi'nin listesininise 71 oy aldığını aktardı.Hacıosmanoğlu'nun listesindekiisimler, mevcut kulüplerindeki gö-revlerinden statü gereği istifa ede-cek.İbrahim Hacıosmanoğlu'nun lis-tesinde şu isimler bulunuyor:
Asil liste:Mecnun Otyakmaz, Bayram Sa-ral, Zehra Neşe Kavak, Lale Cender,Fuat Gökdaş, Cengiz Gökay, ZaferBahadır Saraç, Mevlüt Aktan, Bay-ram Akgül, Hasan Surözü, CeyhunKazancı, Mustafa Temel Bozbağ,Ural Aküzüm, Bilal Aslan.
Yedek liste:Murat Şahin, Hüseyin Yangın,Seymen Gençtürk, Adem Doğru,Gürkan Uğur, Fazlı Çilingir, Ediz Gi-ray, İbrahim Özbay, Metin Akyüz,

Kazım Şengöçgel, Muhammet Akçay,Esma Esin, Bilal Tuğrul, Burak Ak-kan.
TFF'nin yeni başkanı 
İbrahim Hacıosmanoğlu, 
teşekkür konuşması yaptıGenel kurulda başkanlığa seçilenİbrahim Hacıosmanoğlu, teşekkürkonuşması yaptı.Sözlerine "Ben kazanmadım,Türk futbolu kazandı." diyerek baş-layan Hacıosmanoğlu, şunları kay-detti:"Cenabıhak bana başarılı olmayınasip etsin. Teşekkür edeceğim çokkişi var. TFF seçimlerinde algı yö-netmeye çalışan, kraldan daha çokkralcılar var. Sayın FIFA temsilcimiz,UEFA temsilcimiz buraya gözlemiçin geldi. Siz iradeli olursanız in-sanlar iradenize saygı duyar. Kral-dan çok kralcı olanlar, her zamanTürk futbolunu yönetmeye çalıştıama iradesizliklerinden, basiretsiz-liklerinden, iyi iş olduğunda kendi-lerine yazdılar, kötü olduğu zamanda bu ülkeye çığır açan Sayın Cum-hurbaşkanımıza yazdılar. Biz Türkfutbolunu adil yöneteceğiz. Bundanherkes kendine düşen payı alır."İlk teşekkürü CumhurbaşkanıRecep Tayyip Erdoğan'a yapan Hacı-osmanoğlu, "Sayın Cumhurbaşkanı-mızla dost olmanın şerefini yaşıyo-rum. Sayın Cumhurbaşkanımız, bu-

gün iktidarda, yarın iktidardan düş-se bile benim ağabeyim olarak herzaman yanımda olacak. Böyle birkonu olsa 'İbrahim sen ne yapıyor-sun?' derdi. Cumhurbaşkanımızınhakkını teslim edelim. Onu kulla-nanları, zor durumda bırakanlarıfutbol ailesinden attığımız için bukonuda bize destek veren sağduyu-lu üyelerimize şükranlarımızı sunu-yorum." ifadelerini kullandı.Cumhurbaşkanı Erdoğan saye-sinde Türkiye'nin modern statlarakavuştuğunu vurgulayan Hacıosma-noğlu, futbolda barışı sağlamak içinellerinden geleni yapacaklarını dilegetirdi. Federasyonun mevcut ku-rullarına da çağrı yapan Hacıosma-noğlu, "At sahibine göre kişner, bizoradaysak ona göre hareket edecek-ler ama etik olanı seçilen başkan veyönetiminin önünü açmak. Yarın-dan tezi yok istifalarını versinler.Çok çalıştık, çok yorulduk ama yor-gunluğumuz inşallah Türk futbolu-nun güzel yarınlara taşınmasına ve-sile olur." değerlendirmesini yaptı.A Milli Futbol Takımı'nın başa-rılı bir jenerasyona sahip olduğunuda aktaran Hacıosmanoğlu, "Çokiyi bir milli takımımız var. Onlaradaha çok destek olup imkan suna-cağız. Daha büyük başarılar yaka-layacağız. Ben kazanmadım, Türkfutbolu kazandı." diyerek sözlerinitamamladı.

Denetleme kurulu seçimiDenetleme kurulu listesi de ayrıoylandı. Yapılan oylama sonucundaDivan Kurulu Başkanı Mehmet Bay-kan, İbrahim Hacıosmanoğlu'nunlistesinin 65 oyla seçildiğini belirtti.Baykan, Büyükekşi'nin listesinin ise21 oy aldığını aktardı. İbrahim Hacı-osmanoğlu'nun denetleme kurululistesinde şu isimler yer aldı:
Asil liste:Abdi Serdar Üstünsalih, SelamiTatkaya, Gökhan Zurnacıoğlu, Ek-rem Sarısoy, Nevzat Demiröz
Yedek liste:Ömer Faruk Kara, Vefa YunusTaylan, Cihan Eroğlu, Furkan Altaş,Mehmet Karaca.
İbrahim Hacıosmanoğluİbrahim Hacıosmanoğlu, 21 Şu-bat 1966'da Trabzon'un Hayrat ilçe-sinde dünyaya geldi.Ailesiyle birlikte İstanbul'a yer-leşen Hacıosmanoğlu, genç yaşta ti-carete atıldı. Uzun yıllar ticaret ileuğraşan Hacıosmanoğlu; organizas-yon, petrol ve inşaat sektörlerindeyatırımlar yaptı.2005-2006 ve 2006-2007 sezon-larında Nuri Albayrak'ın kulüp baş-kanlığı döneminde Trabzonspor'dabaşkan yardımcısı olarak görev alanHacıosmanoğlu, Mayıs 2013-Aralık2015 döneminde Trabzonspor Ku-lübünün 15'inci başkanlığını yap-mıştı.

Türkiye Futbol Federasyonunun
yeni başkanı ibrahim 
hacıosmanoğlu oldu

Fenerbahçe'de 5'i yeni transfer, 7 
futbolcu için imza töreni düzenlendi

Türkiye Futbol Federas-yonu Olağan Mali ve Se-çimli Genel Kurulu'ndaDivan Kurulu BaşkanıMehmet Baykan, İbra-him Hacıosmanoğ-lu'nun başkanlığa seçil-diğini, itirazların sonu-cu etkilemeyeceğini du-yurdu.
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BTK: Kesintilerin  
CrowdStrike ürününü 
kullanan kurum ve  
kuruluşlarda meydana 
geldiği tespit edildi 

Microsoft'tan teknik  
aksaklığa ilişkin açıklama: 
Sorunu hafifletici önlemler 
alınmaya devam ediyor 

Bilgi Teknolojileri ve İletişim Kurumu 
(BTK), konuya ilişkin, sosyal medya hesabın
dan açıklama yaptı. 

 
Microsoft'tan teknik aksaklığa ilişkin açık

lama: Sorunu hafifletici önlemler alınmaya 
devam ediyor 

Açıklamada, Windows işletim sistemi kul
lanan cihazlarda küresel çapta yaşanan 
kesintiye ilişkin inceleme yapıldığı belirtil
erek, şunlar kaydedildi: 

 
"Yaşanan aksaklığın siber saldırı kaynaklı 

olmadığı tespiti yapılmıştır. Söz konusu 
kesintinin CrowdStrike ürününü kullanan 
kurum ve kuruluşlarda meydana geldiği 
tespit edilmekle birlikte çözüm önerileri SİP 
platformu üzerinden tüm SOME'lerimiz ile 
paylaşılmıştır. Ülkemizin siber sınırlarını ko
rumak için yerli ve milli ürünlerimizle 7 gün 
24 saat aralıksız çalışmaya devam ediyoruz."

Microsoft 365'in internet sitesinde yer 
alan açıklamada, Microsoft 365 uygulamaları 
ve hizmetleri için etki azaltma çalışmalarına 
devam edildiği belirtildi. 

 
Mevcut sorunun çeşitli Microsoft 365 

uygulamalarını ve hizmetlerini kullanmaya 
çalışan tüm kullanıcıları etkiliyor olabileceği 
ifade edilen açıklamada, etkilenen uygulama 
ve hizmetler arasında Microsoft Defender, 
Microsoft Teams, Microsoft Purview ve 
OneDrive'ın da bulunduğu bilgisi verildi. 

 
Sorunun ana nedeni olarak Azure bulut 

sistemindeki bir yapılandırma değişikliğin
den dolayı depolama ve bilgi işlem kay
nakları arasında yaşanan kesintiye işaret 
edildi. 

 
Açıklamada, "Biz hafifletici önlemler al

maya devam ederken hizmetlerimizde 
sürekli iyileştirmeler görülüyor." ifadesi kul
lanıldı. 

 
Microsoft'a siber güvenlik yazılımı 

sağlayan CrowdStrike'in sistemlerindeki ak
saklık sonrası dünya çapında işletmeleri etk
ileyen büyük bir kesinti yaşanıyor.

Microsoft'a siber güvenlik 
yazılımı sağlayan CrowdStrike'in 
sistemlerindeki aksaklık sonrası 
dünya çapında işletmeleri etk
ileyen büyük bir kesinti 
yaşanıyor. 

Bakan Uraloğlu'ndan küresel 
iletişim kesintisine ilişkin açık
lama: Aksaklığın önemli 
bölümünü atlattı 

CrowdStrike, dünya çapında 
yaşanan teknik aksaklıklara 
neden olan sorunu tespit ettik
lerini ve kullanıcılara sorunun 
çözümü için "geçici" bir çözüm 
geliştirdiklerini duyurdu. 

 
Microsoft sorunun 

araştırıldığını açıkladı 
ABD'li teknoloji şirketi Mi

crosoft'tan yapılan açıklamada, 
Microsoft 365 sistemindeki 
çeşitli uygulamaları etkileyen 
teknik sorunun araştırıldığı 
kaydedildi. 

ABD merkezli hava yolu şirketi 
Frontiers tarafından yapılan 
yazılı açıklamada da şirketin sis
temlerinde Microsoft kaynaklı 
teknik sorunların yaşandığı ve 
diğer şirketlerin de bu sorundan 
etkilendiği belirtilerek, sistem
lerin kademeli bir şekilde tekrar 
normale döndürülmeye baş
landığı bildirildi. 

 
"Hizmetlerimizde sürekli iy

ileştirmeler görülüyor" 
Microsoft 365'in internet 

sitesinde yer alan açıklamada, 
Microsoft 365 uygulamaları ve 
hizmetleri için etki azaltma çalış
malarına devam edildiği belir
tildi. 

Mevcut sorunun çeşitli Mi
crosoft 365 uygulamalarını ve 
hizmetlerini kullanmaya çalışan 
tüm kullanıcıları etkiliyor ola
bileceği ifade edilen açıklamada, 
etkilenen uygulama ve hizmetler 
arasında Microsoft Defender, Mi
crosoft Teams, Microsoft 
Purview ve OneDrive'ın da bu
lunduğu bilgisi verildi. 

Sorunun ana nedeni olarak 
Azure bulut sistemindeki bir 
yapılandırma değişikliğinden 
dolayı depolama ve bilgi işlem 
kaynakları arasında yaşanan 
kesintiye işaret edildi. 

Açıklamada, "Biz hafifletici ön
lemler almaya devam ederken 
hizmetlerimizde sürekli iy
ileştirmeler görülüyor." ifadesi 
kullanıldı. 

 
Londra Borsası da etkilendi 
Londra Borsası'nın (LSEG) 

açıklamasına göre, LSEG'in 
haber ve veri platformunda, 
dünya çapında kullanıcı erişi
mini etkileyen bir kesinti 
yaşandı. 

Asya ticaret seansı sırasında 
LSEG, haberlerin platformda 
yayınlanması engelleyen küresel 
bir teknik sorunla karşılaştı. 

 
Sky News canlı yayın yapa

madı 
Sky News Yönetim Kurulu 

Başkanı David Rhodes de sosyal 
medya sitesi X üzerinden yaptığı 
açıklamada, "Sky News, bu 
sabah canlı yayın yapamadı ve 
şu anda izleyicilere kesintiden 
dolayı özürlerimizi iletiyoruz." 

ifadesini kullandı. 
Öte yandan, basına yansıyan 

haberlerde, ABD'deki çok sayı
daki havalimanının yanı sıra Al
manya, İspanya ve 
Avustralya'daki havaliman
larında yaşanan teknik aksaklık
lardan ötürü çok sayıda uçuşun 
yapılamadığı bildirildi. 

 
Berlin Havalimanı'ndaki 

tüm uçuşlar durdu 
Berlin Brandenburg Havali

manı'ndaki tüm uçuşlar durdu
ruldu. Alınan bilgiye göre, Berlin 
varışlı halihazırdaki uçuşlar 
farklı havalimanlarına yön
lendiriliyor. 

Avustralya'nın çeşitli eyalet
lerinde de bankalar ve havacılık 
sistemlerinin de dahil olduğu 
kurum ve kuruluşların işletim 
sistemlerini etkileyen bir kesinti 
ortaya çıktığı belirtildi.  

 
Hollanda'da ulaşım, sağlık 

ve bankacılık sistemlerinde 
aksaklık yaşanıyor 

Hollanda Kraliyet Havayolu 
KLM, çok sayıda uçuşu erteledik
lerini açıklarken, Schiphol ve 
Eindhoven havalimanları yolcu
ları gecikme ve iptallere karşı 
uyardı. 

KLM'nin internet sayfasından 
yapılan açıklamada, "Hava yol
ları ve havalimanları, küresel bil
gisayar arızasından etkilendi. 
Şimdilik operasyonun büyük bir 
bölümünü askıya almak zorunda 
kaldık." ifadesi yer aldı. 

Eindhoven Havalimanı'nın X 
hesabından yapılan açıklamada, 
Windows tabanlı bilgisayarlar
daki arızalar nedeniyle 
uçuşlarda aksaklıklar yaşandığı 
kaydedildi. 

 
Hastaneler ameliyatları 

durdurdu 
Hollanda'nın Achterhoek böl

gesindeki Slingeland Has
tanesinin internet sayfasında 
yayımlanan mesajda, küresel 
iletişim kesintisi nedeniyle yerel 
saatle 11.30'a kadar, çok acil 
hastalar dışında, hizmet ver
ilmeyeceği, ayakta tedavi 
hizmetlerinin iptal edildiği ve 
yeni hasta kabul edilmeyeceği 
kaydedildi. 

Mesajda, belirtilen saate kadar 
sadece acil durum gerektiren 
hastalara hizmet verileceği ak
tarılarak, hayati tehlike arz et
miyorsa hastaların hastaneye 
gelmemesi uyarısında bu
lunuldu. 

Ülkenin doğusundaki Emmen 
şehrindeki hastaneler de op
erasyonların askıya alındığı açık
ladı. 

 
Utrecht'te otobüsler 

çalışmıyor 
Utrecht bölgesinde otobüs 

ulaşımını sağlayan Syntus fir
masının X hesabından yapılan 
açıklamada, "Küresel bir bilgisa
yar arızası nedeniyle trafik kon
trolümüz şu anda 
kullanılamamaktadır." denilerek, 
güvenlik nedeniyle Utrecht'teki 
otobüslerin bir sonraki duyu
ruya kadar çalışmayacağı duyu
ruldu. 

Almere şehrinde otobüs 

ulaşımını sağlayan Allgo firması, 
işletim sisteminde arıza ve trafik 
kontrolünün kaybolması sebe
biyle otobüslerin geçici olarak 
kullanılamadığını ve güvenlik 
amaçlı tüm otobüslerin garaja 
çekildiğini açıkladı. 

Kamu yayıncısı NOS'taki hab
erde, ülkedeki KNAB bankasının 
müşterilerinin hesaplarına giriş 
yapamadığı bildirildi. 

 
Delta ve United Havayolları 

uçuşları askıya aldı 
Hava yolları şirketlerini de 

vuran kesinti nedeniyle ABD'li 
Delta Airlines tüm uçuşlarını 
durdurduğunu bildirdi. Şirket 
açıklamasında, "Tedarikçiden 
kaynaklı sistemsel bir sorun ne
deniyle tüm Delta uçuşları dur
duruldu. Uçuşları etkilenen tüm 
müşterilerin Fly Delta uygula
ması ve şirketin yaptığı bil
gilendirmelerini takip etmelerini 
tavsiye ediyoruz." denildi. 

United Airlines da açıkla
masında "üçüncü taraf bir 
yazılım kesintisi" yaşandığını be
lirterek, "Bu, United da dahil 
olmak üzere dünya çapında bil
gisayar sistemlerini etkiliyor. Bu 
sistemleri eski haline getirmek 
için çalışırken, tüm uçakları 
kalkış havalimanlarında bek
letiyoruz. Halihazırda havada 
olan uçuşlar varış noktalarına 
devam ediyor." bilgisi paylaşıldı. 

 
Teknik aksaklık Asya'daki 

havalimanlarını da vurdu 
Singapur Changi Havalimanı, 

küresel teknik arıza nedeniyle 
aksamalara karşı yolcuları 
uyardı. 

Changi Havalimanı, Facebook 
sayfasındaki bir gönderide çok 
sayıda hava yolu şirketinin 
checkin sürecini manuel olarak 
yönettiğini duyurdu. 

Bangkok Don Mueang Havali
manı'nda küresel kesintiden etk
ilenen havalimanları arasında 
belirtilirken CNA'nın haberine 
göre, çok sayıda yolcu Don 
Mueang Havalimanı'nda "çok 
kaotik" bir durumla karşı 
karşıya oldukları ve saatlerdir 
bagajlarına ulaşamadıklarını 
ifade etti. 

Kesinti, dünyanın en kalabalık 
ülkesi Hindistan'ı da etkilerken 
IndiGo, Akasa Airlines ve Spice
Jet dahil olmak üzere birçok 
hava yolu şirketinin rezervasyon 
ve checkin hizmetlerindeki ak
saklıklar nedeniyle havaliman
larında manuel checkin ve biniş 
işlemleri yapılıyor. 

 
Fransa'da da havacılıktan 

basına birçok sektör olumsuz 
etkilendi 

Avrupa'daki diğer hava yolu 
şirketleri gibi Fransız hava yolu 
şirketi Air France da bilgisayar 
sistemlerindeki kesinti ne
deniyle bazı uçuşlarda ak
samalar olacağını duyurdu. 

Ayrıca Fransız TF1 kanalından 
Cnews'a ve Fransız gazetesi Le 
Figaro'ya kadar birçok basın 
yayın kuruluşu kesintiden etk
ilendi. 

Fransız televizyon kanalları 
ekrana reklam ya da görsel koy
mada sorun yaşadıklarını 
bildirirken gazetelerin de bil
gisayar işletim sistemlerine gir
işte sıkıntı yaşadığı açıklandı. 

Avrupa'nın en büyük eğlence 
parkı Disneyland Paris'in 
sitesinde ve parkın içindeki 
reklam panolarında hata 
uyarıları veriliyor. 

 
Bakan Uraloğlu'ndan küre

sel iletişim kesintisine ilişkin 
açıklama 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğlu, Tekirdağ'ın 
Marmaraereğlisi ilçesindeki 
Ulusal Deniz Emniyeti Başkan
lığında yaptığı basın toplan
tısında, Windows işletim sistemi 
kullanan sistemlerde, cihazlarda 
yaşanan kesintiye dair yapılan 
incelemede yaşanan aksaklığın 
siber kaynaklı olmadığını tespit 
ettiklerini bildirdi. 

Söz konusu kesintinin Crowd
Strike ürününü kullanan kurum 
ve kuruluşlarda meydana 
geldiğinin tespit edildiğini ak
taran Uraloğlu, şunları kaydetti: 

"Çözüm önerileri SOME 
İletişim Platformu üzerinden 
tüm SOME'lerimizle pay
laşılmıştır. SOME'lerimiz nel
erdir, bizim siber olaylara 

müdahale ekiplerinin koordi
nasyonu ve onların katılım
cılarıdır. Ülkemizin siber 
sınırlarını korumak için yerli ve 
milli ürünlerimizle 7 gün 24 saat 
aralıksız çalışmaları takip ediy
oruz. Bu anlamda bu zarara 
uğrayan ya da etkilenen sistem
lerle ilgili olarak kurumlarla 
hemen irtibata geçtik. Bazı ku
rumlarımızda hemen müdaha
leyle birlikte buradaki aksaklığın 
önemli bir bölümünü atlat
tığımızı söyleyebilirim. 
Zannediyorum birkaç saat 
içerisinde sistem artık vatandaşı 
etkileyen durumdan çıkarılmış 
olur." 

Bunun tekrar etmemesi için 
gereken önlemleri 
arkadaşlarımızla planladık. İlgili 
kurumlarımızla özel sektör ve 
kamu ile iletişim halindeyiz. İn
şallah sistemi bir an önce işler 
hale getirerek bunu da ortadan 
kaldırmış olacağız. Bunun özel
likle altını çizmek istiyorum; bir 
siber saldırı söz konusu değildir." 

 
BTK'den küresel düzeyde 

etkili olan yazılım sorununa 
ilişkin açıklama 

Bilgi Teknolojileri ve İletişim 
Kurumu (BTK), konuya ilişkin, 
sosyal medya hesabından açık
lama yaptı. 

Açıklamada, Windows işletim 
sistemi kullanan cihazlarda 
küresel çapta yaşanan kesintiye 
ilişkin inceleme yapıldığı belirtil
erek, şunlar kaydedildi: 

"Yaşanan aksaklığın siber 
saldırı kaynaklı olmadığı tespiti 
yapılmıştır. Söz konusu kesin
tinin CrowdStrike ürününü kul
lanan kurum ve kuruluşlarda 
meydana geldiği tespit 
edilmekle birlikte çözüm öneri
leri SİP platformu üzerinden 
tüm SOME'lerimiz ile pay
laşılmıştır. Ülkemizin siber sınır
larını korumak için yerli ve milli 
ürünlerimizle 7 gün 24 saat ar
alıksız çalışmaya devam ediy
oruz."

Ulaştırma ve Altyapı 
Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, 
Tekirdağ'ın Marmaraereğlisi 
ilçesindeki Ulusal Deniz Em
niyeti Başkanlığında yaptığı 
basın toplantısında, Win
dows işletim sistemi kul
lanan sistemlerde, 
cihazlarda yaşanan kesintiye 
dair yapılan incelemede 
yaşanan aksaklığın siber 
kaynaklı olmadığını tespit 
ettiklerini bildirdi. 

 
Söz konusu kesintinin 

CrowdStrike ürününü kul
lanan kurum ve kuru
luşlarda meydana geldiğinin 
tespit edildiğini aktaran 
Uraloğlu, şunları kaydetti: 

 
"Çözüm önerileri SOME 

İletişim Platformu üz
erinden tüm SOME'lerimizle 
paylaşılmıştır. SOME'lerimiz 
nelerdir, bizim siber olaylara 
müdahale ekiplerinin koor
dinasyonu ve onların 
katılımcılarıdır. Ülkemizin 
siber sınırlarını korumak 

için yerli ve milli ürünlerimi
zle 7 gün 24 saat aralıksız 
çalışmaları takip ediyoruz. 
Bu anlamda bu zarara 
uğrayan ya da etkilenen sis
temlerle ilgili olarak kurum
larla hemen irtibata geçtik. 
Bazı kurumlarımızda hemen 
müdahaleyle birlikte bu
radaki aksaklığın önemli bir 
bölümünü atlattığımızı 
söyleyebilirim. Zannediyo
rum birkaç saat içerisinde 
sistem artık vatandaşı etk
ileyen durumdan çıkarılmış 

olur. 
 
Bunun tekrar etmemesi 

için gereken önlemleri 
arkadaşlarımızla planladık. 
İlgili kurumlarımızla özel 
sektör ve kamu ile iletişim 
halindeyiz. İnşallah sistemi 
bir an önce işler hale getir
erek bunu da ortadan 
kaldırmış olacağız. Bunun 
özellikle altını çizmek istiyo
rum; bir siber saldırı söz 
konusu değildir." 

 

Küresel 'restart': Dünya çapında işletmeleri 
etkileyen büyük bir kesinti yaşanıyor 

Bakan Uraloğlu'ndan küresel iletişim kesintisine  
ilişkin açıklama: Aksaklığın önemli bölümünü atlattık 

Dünya genelinde ABD merkezli hava yolu şirketleri başta olmak üzere şirketler, havalimanları, bankalar, bazı medya 
kuruluşları ve Londra Borsası'nda CrowdStrike sistemlerindeki sorun nedeniyle teknik aksaklık yaşandığı bildirildi. 
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